**Gmina Rewal Numer sprawy: ZP.271.19.2022.TB**

**ul. Mickiewicza 19**

**72-344 Rewal**

**SPECYFIKACJA WARUNKÓW ZAMÓWIENIA**

**(SWZ) dla zadania pn.:**

„Odbiór odpadów komunalnych ze wszystkich nieruchomości położonych w granicach administracyjnych Gminy Rewal, będących w gminnym systemie gospodarki odpadami komunalnymi oraz ich transportu do Regionalnego Zakładu Gospodarowania Odpadami w Słajsinie,

w terminie o d 01.01.2023 r. do 31.12.2024 r.”

Postępowanie prowadzone jest w trybie przetargu nieograniczonego na podstawie art. 129 ust. 1 pkt 1) w zw. z art. 129 ust. 2 oraz art. 132-139 ustawy z dnia 11 września 2019 r. Prawo zamówień publicznych (Dz. U. z 2022, poz. 1710 - „PZP”) oraz aktów wykonawczych do PZP.

**ZATWIERDZAM**

Za Zamawiającego

Pełnomocnik

Tomasz Bartkowski

Rewal, październik 2022 r.

Spis treści

[I. Zamawiający](#__RefHeading___Toc15623667) 4

[II. Adres strony internetowej, na której udostępniane będą zmiany i wyjaśnienia treści swz oraz inne dokumenty zamówienia bezpośredniego związane z postępowaniem o udzielenie zamówienia](#__RefHeading___Toc21779_2557894880) 4

[III. Tryb udzielenia zamówienia](#__RefHeading___Toc15623668) 4

[IV. Przedmiot zamówienia](#__RefHeading___Toc15623669) 4

[V. Informacja o przedmiotowych środkach dowodowych](#__RefHeading___Toc21781_2557894880) 4

[VI. Informacje dotyczące oferty wariantowej](#__RefHeading___Toc72_4173757077) 4

[VII. Opis części zamówienia, jeżeli Zamawiający dopuszcza składanie ofert częściowych](#__RefHeading___Toc21896_2557894880) 5

[VIII. Umowy ramowe](#__RefHeading___Toc15623677) 5

[IX. Termin wykonania zamówienia](#__RefHeading___Toc15623678) 5

[X. Kwalifikacja podmiotowa Wykonawców](#__RefHeading___Toc21783_2557894880) 5

[XI. Podstawy wykluczenia, o których mowa w art. 108 ustawy pzp](#__RefHeading___Toc21785_2557894880) 5

[XII. Podstawy wykluczenia, o których mowa w art. 109 ust. 1 ustawy pzp](#__RefHeading___Toc21787_2557894880) 5

[XIII. Informacja o warunkach udziału w postępowaniu o udzielenie zamówienia](#__RefHeading___Toc15623679) 6

[XIV. Wykaz podmiotowych środków dowodowych](#__RefHeading___Toc15623680) 6

[XV. Informacje o środkach komunikacji elektronicznej, przy użyciu których Zamawiający będzie komunikował się z Wykonawcami, oraz informacje o wymaganiach technicznych i organizacyjnych sporządzania, wysyłania i odbierania korespondencji elektronicznej](#__RefHeading___Toc21789_2557894880) 8

[XVI. Wskazanie osób uprawnionych do komunikowania się z Wykonawcami](#__RefHeading___Toc15623683) 9

[XVII. Termin związania ofertą](#__RefHeading___Toc21791_2557894880) 9

[XVIII. Opis sposobu przygotowania oferty](#__RefHeading___Toc21793_2557894880) 9

[XIX. Sposób oraz termin składania ofert 1](#__RefHeading___Toc21795_2557894880)0

[XX. Termin otwarcia ofert 1](#__RefHeading___Toc21797_2557894880)0

[XXI. Sposób obliczenia ceny 1](#__RefHeading___Toc21799_2557894880)0

[XXII. Opis kryteriów oceny ofert wraz z podaniem wag tych kryteriów i sposobu oceny ofert 1](#__RefHeading___Toc21801_2557894880)1

[XXIII. Informacje o formalnościach, jakie muszą zostać dopełnione po wyborze oferty w celu zawarcia umowy w sprawie zamówienia publicznego 1](#__RefHeading___Toc21803_2557894880)2

[XXIV. Projektowane postanowienia umowy w sprawie zamówienia publicznego, które zostaną wprowadzone do umowy w sprawie zamówienia publicznego 1](#__RefHeading___Toc21805_2557894880)2

[XXV. Pouczenie o środkach ochrony prawnej przysługujących Wykonawcy 1](#__RefHeading___Toc21807_2557894880)2

[XXVI. Wymagania dotyczące wadium 1](#__RefHeading___Toc15623686)3

[XXVII. Informacje dotyczące zabezpieczenia należytego wykonania umowy, jeżeli Zamawiający przewiduje obowiązek jego wniesienia 1](#__RefHeading___Toc15623687)3

[XXVIII. Informacje dotyczące ofert wariantowych, w tym informacje o sposobie przedstawienia ofert wariantowych oraz minimalne warunki, jakim muszą odpowiadać oferty wariantowe, jeżeli Zamawiający wymaga lub dopuszcza ich składanie 1](#__RefHeading___Toc15623692)4

[XXIX. Maksymalna liczba Wykonawców, z którymi Zamawiający zawrze umowę ramową, jeżeli Zamawiający przewiduje zawarcie umowy ramowej 1](#__RefHeading___Toc21809_2557894880)4

[XXX. Informacje o przewidywanych zamówieniach, o których mowa w art. 214 ust. 1 pkt. 7, jeżeli Zamawiający przewiduje udzielenie takich zamówień 1](#__RefHeading___Toc21811_2557894880)4

[XXXI. Informacje dotyczące przeprowadzenia przez Wykonawcę wizji lokalnej lub sprawdzenia przez niego dokumentów niezbędnych do realizacji zamówienia, o których mowa w art. 131 ust. 2, jeżeli Zamawiający przewiduje możliwość albo wymaga złożenia oferty po odbyciu wizji lokalnej lub sprawdzeniu tych dokumentów 1](#__RefHeading___Toc21813_2557894880)4

[XXXII. Informacje dotyczące walut obcych, w jakich mogą być prowadzone rozliczenia między Zamawiającym a Wykonawcą, jeżeli Zamawiający przewiduje rozliczenia w walutach obcych 1](#__RefHeading___Toc21815_2557894880)4

[XXXIII. Informacja o uprzedniej ocenie ofert, zgodnie z art. 139, jeżeli Zamawiający przewiduje odwróconą kolejność oceny 1](#__RefHeading___Toc21817_2557894880)4

[XXXIV. Informacja o przewidywanym wyborze najkorzystniejszej oferty z zastosowaniem aukcji elektronicznej wraz z informacjami, o których mowa w art. 230, jeżeli Zamawiający przewiduje aukcję elektroniczną 1](#__RefHeading___Toc21819_2557894880)4

[XXXV. Informacja dotycząca zwrotu kosztów udziału w postępowaniu, jeżeli Zamawiający przewiduje ich zwrot 1](#__RefHeading___Toc22109_2942825252)4

[XXXVI. Wymagania w zakresie zatrudnienia na podstawie stosunku pracy, w okolicznościach, o których mowa w art. 95, jeżeli Zamawiający przewiduje takie wymagania 1](#__RefHeading___Toc21821_2557894880)4

[XXXVII. Wymagania w zakresie zatrudnienia osób, o których mowa w art. 96 ust. 2 pkt 2, jeżeli Zamawiający przewiduje takie wymagania](#__RefHeading___Toc21823_2557894880) 15

[XXXVIII. Informacja o zastrzeżeniu możliwości ubiegania się o udzielenie zamówienia wyłącznie przez Wykonawców, o których mowa w art. 94, jeżeli Zamawiający przewiduje takie wymagania](#__RefHeading___Toc21825_2557894880) 15

[XXXIX. Informacje o obowiązku osobistego wykonania przez Wykonawcę kluczowych zadań, jeżeli Zamawiający dokonuje takiego zastrzeżenia zgodnie z art. 60 i art. 121](#__RefHeading___Toc21827_2557894880) 15

[XXXX. Wymóg lub możliwość złożenia ofert w postaci katalogów elektronicznych do oferty, w sytuacji określonej w art. 93](#__RefHeading___Toc21829_2557894880) 15

[XXXXI. Klauzula informacyjna o przetwarzaniu danych osobowych 20](#__RefHeading___Toc21831_2557894880)

[XXXXII. Dokumentacja przetargowa 21](#__RefHeading___Toc15623703)

[OPIS PRZEDMIOTU ZAMÓWIENIA](#__RefHeading___Toc15623704) 17

[WZÓR UMOWY](#__RefHeading___Toc15623707) 32

[WYKAZ NARZĘDZI](#__RefHeading___Toc39447_456813172) 40

[FORMULARZ OFERTY](#__RefHeading___Toc22144_2942825252) 41

[OŚWIADCZENIE WYKONAWCY O PRZYNALEŻNOŚCI ALBO BRAKU PRZYNALEŻNOŚCI DO GRUPY KAPITAŁOWEJ W ZAKRESIE ART. 108 UST. 1 PKT. 5 USTAWY PZP](#__RefHeading___Toc39752_3629641220) 44

[OŚWIADCZENIE WYKONAWCY O AKTUALNOŚCI INFORMACJI ZAWARTYCH W OŚWIADCZENIU ART. 125 UST. 1](#__RefHeading___Toc27562_38943552821) 45

[OŚWIADCZENIE O ZATRUDNIENIU NA PODSTAWIE UMOWY O PRACĘ OSÓB WYZNACZONYCH DO REALIZACJI ZAMÓWIENIA W ROZUMIENIU ART. 22 § 1 USTAWY Z DNIA 26 CZERWCA 1974R. KODEKS PRACY](#__RefHeading___Toc39449_456813172) 46

[OŚWIADCZENIE WYKONAWCY/WYKONAWCY WSPÓLNIE UBIEGAJĄCEGO SIĘ O UDZIELENIE ZAMÓWIENIA](#__RefHeading___Toc14375_354705697) 47

[OŚWIADCZENIA PODMIOTU UDOSTĘPNIAJĄCEGO ZASOBY](#__RefHeading___Toc14942_354705697) 50

# I. Zamawiający

1. Nazwa zamawiającego: Gmina Rewal
2. Godziny urzędowania zamawiającego: 7.30 – 15.30 (w m-cu lipcu i sierpniu 7.00 – 15.00)
3. Numer telefonu zamawiającego: 91 38 49 011, 91 38 49 013
4. Adres zamawiającego: ul. Mickiewicza 19 72-344 Rewal, [ug@rewal.pl](mailto:ug@rewal.pl).
5. Adres strony internetowej: www.rewal.pl

# II. Adres strony internetowej, na której udostępniane będą zmiany i wyjaśnienia treści swz oraz inne dokumenty zamówienia bezpośredniego związane z postępowaniem o udzielenie zamówienia

W postępowaniu o udzielenie zamówienia komunikacja między Zamawiającym, a Wykonawcami odbywa się za pośrednictwem platformy zakupowej:

- [platformazakupowa.pl](https://platformazakupowa.pl/) (dalej jako „Platforma”) pod adresem:

https://platformazakupowa.pl/pn/rewal/proceedings

* oraz poczty elektronicznej *(niedopuszczalna na etapie składania ofert).*

# III. Tryb udzielenia zamówienia

1. Postępowanie prowadzone jest w trybie przetargu nieograniczonego na podstawie art. 129 ust. 1 pkt 1 oraz art. 132-139 ustawy z dnia 11 września 2019 r. Prawo zamówień publicznych (t.j. Dz. U. z 2022 r. poz. 1710 z późn. zm.) zwanej dalej „Pzp” oraz aktów wykonawczych do Pzp.
2. Postępowanie jest prowadzone zgodnie z zasadami przewidzianymi dla zamówień klasycznych o wartości równej lub przekraczającej progi unijne.
3. Postępowanie jest prowadzone zgodnie z zasadami przewidzianymi dla tzw. „procedury odwróconej”, o której mowa w art. 139 ust. 1-4 PZP. Stosownie do przywołanych przepisów Zamawiający najpierw dokona badania i oceny ofert, a następnie dokona kwalifikacji podmiotowej Wykonawcy, którego oferta została najwyżej oceniona, w zakresie braku podstaw wykluczenia oraz spełnienia warunków udziału w postępowaniu.

# IV. Przedmiot zamówienia

Odbiór odpadów komunalnych ze wszystkich nieruchomości położonych w granicach administracyjnych Gminy Rewal, będących w gminnym systemie gospodarki odpadami komunalnymi oraz ich transportu do Regionalnego Zakładu Gospodarowania Odpadami w Słajsinie - w terminie o d 01.01.2023 r. do 31.12.2024 r.

CPV:

1. 90500000-2 Usługi związane z odpadami,
2. 90511000-2 Usługi wywozu odpadów,
3. 90512000-9 Usługi transportu odpadów.
4. 90513100-7 Usługi wywozu odpadów pochodzących z gospodarstw domowych

Opis przedmiotu zamówienia (zwany dalej "OPZ") zawarty jest w załączniku nr 1 do SWZ (który jednocześnie stanowi załącznik nr 1 do Umowy).

# V. Informacja o przedmiotowych środkach dowodowych

Zamawiający nie wymaga przedstawienia przedmiotowych środków dowodowych.

# VI. Informacje dotyczące oferty wariantowej

Zamawiający nie dopuszcza składania ofert wariantowych.

# VII. Opis części zamówienia, jeżeli Zamawiający dopuszcza składanie ofert częściowych

1. Zamawiający nie dopuszcza składania ofert częściowych.

2. Przedmiotem zamówienia jest usługa odbioru i transportu odpadów komunalnych ze wszystkich nieruchomości położonych na obszarze Gminy Rewal w 2023 r. i 2024 r. Ze względów organizacyjnych jak i ekonomicznych podział przedmiotowego zamówienia jest niezasadny – stanowi jednolitą usługę. Ponadto wykonanie zamówienia wymaga posiadania odpowiednich uprawnień.

# VIII. Umowy ramowe

Zamawiający nie przewiduje zawarcia umowy ramowej.

# IX. Termin wykonania zamówienia

Termin realizacji zamówienia: od 1 stycznia 2023 r. do 31 grudnia 2024 r.

# X. Kwalifikacja podmiotowa Wykonawców

O udzielenie zamówienia mogą ubiegać się Wykonawcy, którzy:

1. spełniają warunki udziału w postępowaniu;
2. nie podlegają wykluczeniu;
3. wykluczenie Wykonawcy następuje zgodnie z przepisami ustawy Pzp, w szczególności zgodnie z art. 110 ust. 1 i 111 tej ustawy.

# XI. Podstawy wykluczenia, o których mowa w art. 108 ustawy pzp

Zamawiający wykluczy z postępowania Wykonawców, wobec których zachodzą podstawy wykluczenia, o których mowa w art. 108 ust. 1 ustawy Pzp.

# XII. Podstawy wykluczenia, o których mowa w art. 109 ust. 1 ustawy pzp

Z postępowania o udzielenie zamówienia publicznego Zamawiający wykluczy Wykonawcę, w stosunku do którego zachodzi okoliczność wskazana w art. 109 ust. 1 pkt. 1, tj.:

* który naruszył obowiązki dotyczące płatności podatków, opłat lub składek na ubezpieczenia społeczne lub zdrowotne, z wyjątkiem przypadku, o którym mowa w art. 108 ust. 1 pkt 3, chyba że Wykonawca odpowiednio przed upływem terminu do składania wniosków o dopuszczenie do udziału w postępowaniu albo przed upływem terminu składania ofert dokonał płatności należnych podatków, opłat lub składek na ubezpieczenia społeczne lub zdrowotne wraz z odsetkami lub grzywnami lub zawarł wiążące porozumienie w sprawie spłaty tych należności.

# XIII. Informacja o warunkach udziału w postępowaniu o udzielenie zamówienia

1. Zamawiający określił warunki udziału w postępowaniu, dotyczące:

1. uprawnień do prowadzenia określonej działalności gospodarczej lub zawodowej, o ile wynika to z odrębnych przepisów;
2. sytuacji ekonomicznej lub finansowej;
3. zdolności technicznej lub zawodowej.

2. Sposób oceny spełnienia warunków udziału „uprawnień do prowadzenia określonej działalności gospodarczej lub zawodowej, o ile wynika to z odrębnych przepisów”:

Wykonawca spełni przedmiotowy warunek, jeżeli posiada wymagane uprawnienia do wykonywania zamówienia tj.:

1. jest wpisany do Rejestru Działalności Regulowanej w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości na terenie Gminy Rewal, zgodnie z wymogami ustawy z dnia 13 września 1996 r. o utrzymaniu czystości i porządku w gminach (Dz.U. z 2022 r. poz. 1297 z późn. zm.) w obrębie kategorii odpadów objętych zamówieniem.
2. jest wpisany do rejestru (BDO) podmiotów wprowadzających produkty, produkty w opakowaniach i gospodarujących odpadami, prowadzonym przez marszałka zgodnie z art. 49 i 50 ustawy z dnia 14 grudnia 2012 r. o odpadach (Dz.U. z 2022 r. poz. 699 z późn. zm.);

3. Sposób oceny spełnienia warunków udziału „sytuacja ekonomiczna lub finansowa”:

Wykonawca musi być ubezpieczony od odpowiedzialności cywilnej w zakresie prowadzonej działalności związanej z przedmiotem zamówienia na sumę gwarancyjną, nie mniejszą niż 500.000,00 zł (pięćset tysięcy 00/100 złotych).

4. Sposób oceny spełnienia warunków „zdolność techniczna lub zawodowa”: Wykonawca spełni przedmiotowy warunek, jeżeli posiada niezbędną zdolność techniczną i zawodową:

4.1 w zakresie potencjału technicznego dysponuje:

1. co najmniej 5 pojazdami przystosowanymi do odbierania odpadów komunalnych, w tym:

* dwoma pojazdami przystosowanymi do odbierania zmieszanych odpadów komunalnych,
* dwoma pojazdami przystosowanymi do odbierania selektywnie zbieranych odpadów komunalnych,
* jednym pojazdem do odbierania odpadów typu rotopress,

1. bazą magazynowo-transportową spełniającą wymogi określone w rozporządzeniu Ministra Środowiska z dnia 11.01.2013 w sprawie szczegółowych wymagań w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości (Dz.U. z 2013, poz. 122).

4.2 w zakresie dysponowania osobami, które będą uczestniczyć w wykonaniu zamówienia. Zamawiający wymaga, aby Wykonawca dysponował osobami zdolnymi do wykonywania zamówienia, spełniającymi minimalne wymogi, tj.:

1. osoby, które w zakresie realizacji niniejszego zamówienia będą wykonywać czynności polegające na obsłudze każdego z pojazdów przeznaczonych do realizacji zamówienia (tj. operatorzy sprzętu, kierowcy, ładowacze)
2. min. 1 osobą do obsługi skarg, wniosków i realizacji sprawozdań.

5. Zamawiający dokona oceny spełnienia powyższych warunków na podstawie złożonego przez Wykonawcę oświadczenia o spełnianiu warunków udziału w postępowaniu, o którym mowa w art. 125 ust. 1 ustawy Pzp.

# XIV. Wykaz podmiotowych środków dowodowych

1. Zamawiający wezwie Wykonawcę, którego oferta została najwyżej oceniona, do złożenia w wyznaczonym terminie, nie krótszym niż 10 dni od dnia wezwania, aktualnych na dzień złożenia następujących podmiotowych środków dowodowych:

1.1. W celu potwierdzenia przez Wykonawcę spełnienia warunków udziału w postępowaniu dotyczących zdolności technicznej lub zawodowej, Zamawiający będzie żądał dostarczenia następujących dokumentów:

1. wpisu do Rejestru Działalności Regulowanej w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości zgodnie z wymogami ustawy z dnia 13 września 1996 r. o utrzymaniu czystości i porządku w gminach (Dz.U. z 2022 r. poz. 1297 z późn. zm.) w obrębie kategorii odpadów objętych zamówieniem;
2. zawiadomienia o nadaniu numeru rejestrowego w rejestrze podmiotów wprowadzających produkty, produkty w opakowaniach i gospodarujących odpadami, o którym mowa w art. 49 ustawy z dnia 14 grudnia 2012 r. o odpadach (Dz.U. 2022 r. poz. 699 z późn. zm.), prowadzonym przez Marszałka Województwa Zachodniopomorskiego. Zamawiający zweryfikuje w Bazie Danych o Odpadach (BDO) czy zakres wpisu obejmuje transport odpadów komunalnych objętych zamówieniem (Dział VII Rejestru);
3. wykazu narzędzi dostępnych Wykonawcy w celu wykonania zamówienia publicznego wraz z informacją o podstawie do dysponowania tymi zasobami - w formie załącznika nr 3 do SWZ;

1.2. W celu potwierdzenia braku podstaw wykluczenia Wykonawcy z udziału w postępowaniu, Zamawiający będzie żądał dostarczenia następujących dokumentów:

1. informacji z Krajowego Rejestru Karnego w zakresie art. 108 ust. 1 pkt 1, 2 i pkt 4 - sporządzonej nie wcześniej niż 6 miesięcy przed jej złożeniem;
2. oświadczenie Wykonawcy dotyczące grupy kapitałowej w zakresie art. 108 ust. 1 pkt 5 (wzór oświadczenia stanowi załącznik nr 1 do oferty);
3. oświadczenie Wykonawcy o aktualności informacji zawartych w oświadczeniu, o którym mowa w art. 125 ust. 1 ustawy Pzp w zakresie podstaw wykluczenia w zakresie art. 108 ust. 1 pkt 3 – 6 (wzór oświadczenia stanowi załącznik nr 2 do oferty);
4. oświadczenie wykonawcy/wykonawców wspólnie ubiegających się o udzielenie zamówienia dotyczące przesłanek wykluczenia z art. 5k Rozporządzenia 833/2014 oraz art. 7 ust. 1 ustawy o szczególnych rozwiązaniach w zakresie przeciwdziałania wspieraniu agresji na Ukrainę oraz służących ochronie bezpieczeństwa narodowego (wzór oświadczenia stanowi załącznik nr 4 do oferty);
5. oświadczenia podmiotu udostępniającego zasoby – dotyczące przesłanek wykluczenia z art. 5 k Rozporządzenia 833/2014 oraz art. 7 ust. 1 ustawy o szczególnych rozwiązaniach w zakresie przeciwdziałania wspieraniu agresji na Ukrainę oraz służących ochronie bezpieczeństwa narodowego (wzór oświadczenia stanowi załącznik nr 5 do oferty);
6. zaświadczenie właściwego naczelnika urzędu skarbowego potwierdzającego, że Wykonawca nie zalega z opłacaniem podatków i opłat, w zakresie art. 109 ust. 1 pkt 1 ustawy Pzp, wystawionego nie wcześniej niż 3 miesiące przed jego złożeniem, a w przypadku zalegania z opłacaniem podatków lub opłat wraz z zaświadczeniem zamawiający żąda złożenia dokumentów potwierdzających, że odpowiednio przed upływem terminu składania wniosków o dopuszczenie do udziału w postępowaniu albo przed upływem terminu składania ofert Wykonawca dokonał płatności należnych podatków lub opłat wraz z odsetkami lub grzywnami lub zawarł wiążące porozumienie w sprawie spłat tych należności;
7. zaświadczenie albo inny dokument właściwej terenowej jednostki organizacyjnej Zakładu Ubezpieczeń Społecznych lub właściwego oddziału regionalnego lub właściwej placówki terenowej Kasy Rolniczego Ubezpieczenia Społecznego potwierdzającego, że Wykonawca nie zalega z opłacaniem składek na ubezpieczenia społeczne i zdrowotne, w zakresie art. 109 ust. 1 pkt 1 ustawy, wystawionego nie wcześniej niż 3 miesiące przed jego złożeniem, a w przypadku zalegania z opłacaniem składek na ubezpieczenia społeczne lub zdrowotne wraz z zaświadczeniem albo innym dokumentem Zamawiający żąda złożenia dokumentów potwierdzających, że odpowiednio przed upływem terminu składania wniosków o dopuszczenie do udziału w postępowaniu albo przed upływem terminu składania ofert Wykonawca dokonał płatności należnych składek na ubezpieczenia społeczne lub zdrowotne wraz z odsetkami lub grzywnami lub zawarł wiążące porozumienie w sprawie spłat tych należności;

2. Jeżeli Wykonawca ma siedzibę lub miejsce zamieszkania poza terytorium Rzeczpospolitej Polskiej zamiast dokumentu w zakresie art. 108 ust. 1 pkt 1 i 2 składa informację z odpowiedniego rejestru, takiego jak rejestr sądowy albo w przypadku braku takiego rejestru, inny równoważny dokument wydany przez właściwy organ sądowy lub administracyjny, w którym Wykonawca ma siedzibę lub miejsce zamieszkania, wystawiony nie wcześniej iż 6 miesięcy przed jego złożeniem.

3. Jeżeli Wykonawca ma siedzibę lub miejsce zamieszkania poza granicami Rzeczpospolitej Polskiej, zamiast zaświadczenia, w zakresie art. 109 ust. 1 pkt 1 składa dokumenty wystawione w kraju, w którym Wykonawca ma siedzibę lub miejsce zamieszkania, potwierdzające odpowiednio, że nie naruszył obowiązków dotyczących płatności podatków, opłat lub składek na ubezpieczenie społeczne lub zdrowotne.

4. Jeżeli w kraju, w którym Wykonawca ma siedzibę lub miejsce zamieszkania nie wydaje się dokumentów, o których mowa powyżej w pkt 1, zastępuje się je dokumentami zawierającymi oświadczenie Wykonawcy, ze wskazaniem osoby albo osób uprawnionych do jego reprezentacji, lub oświadczenie osoby, której dokument miał dotyczyć, złożone przed notariuszem lub przed organem sądowym, administracyjnym albo organem samorządu zawodowego lub gospodarczego właściwym ze względu na siedzibę lub miejsce zamieszkania Wykonawcy. Data wystawienia takiego dokumentu winna odpowiadać odpowiednim terminom, o których mowa wyżej.

5. Jeżeli jest to niezbędne do zapewnienia odpowiedniego przebiegu postępowania o udzielenie zamówienia, Zamawiający może na każdym etapie postępowania, wezwać Wykonawców do złożenia wszystkich lub niektórych podmiotowych środków dowodowych aktualnych na dzień ich złożenia.

6. Zamawiający nie wzywa do złożenia podmiotowych środków dowodowych, jeżeli może je uzyskać za pomocą bezpłatnych i ogólnodostępnych baz danych, w szczególności rejestrów publicznych w rozumieniu ustawy z dnia 17 lutego 2005 r. o informatyzacji działalności podmiotów realizujących zadania publiczne, o ile Wykonawca wskazał w jednolitym dokumencie zamówienia dane umożliwiające dostęp do tych środków.

7. Wykonawca nie jest zobowiązany do złożenia podmiotowych środków dowodowych, które Zamawiający posiada, jeżeli Wykonawca wskaże te środki oraz potwierdzi ich prawidłowość i aktualność.

8. Podmiotowe środki dowodowe składa się w formie elektronicznej.

9. Podmiotowe środki dowodowe oraz inne dokumenty lub oświadczenia, sporządzone w języku obcym przekazuje się wraz z tłumaczeniem na język polski.

10. Sposób sporządzenia ww. dokumentów elektronicznych musi być zgodny z wymaganiami określonymi w rozporządzeniu Prezesa Rady Ministrów z dnia 30 grudnia 2020 r. w sprawie sposobu sporządzania i przekazywania informacji oraz wymagań technicznych dla dokumentów elektronicznych oraz środków komunikacji elektronicznej w postępowaniu o udzielenie zamówienia publicznego (Dz. U. z 2020 poz. 2452) oraz rozporządzeniu Ministra Rozwoju, Pracy i Technologii z dnia 23 grudnia 2020 r. w sprawie podmiotowych środków dowodowych oraz innych dokumentów lub oświadczeń, jakich może żądać Zamawiający od Wykonawcy (Dz. U. z 2020 r. poz. 2415).

# XV. Informacje o środkach komunikacji elektronicznej, przy użyciu których Zamawiający będzie komunikował się z Wykonawcami, oraz informacje o wymaganiach technicznych i organizacyjnych sporządzania, wysyłania i odbierania korespondencji elektronicznej

1. W postępowaniu o udzielenie zamówienia komunikacja między Zamawiającym, a Wykonawcami odbywa się drogą elektroniczną przy użyciu platformy zakupowej dostępnej pod adresem: <https://platformazakupowa.pl/pn/>rewal.

2. Zaleca się, aby Wykonawca zamierzający wziąć udział w postępowaniu o udzielenie zamówienia publicznego, posiadał konto na platformie zakupowej. Rejestracja oraz logowanie dostępne jest pod adresem: [https://platformazakupowa.pl/pn/](https://platformazakupowa.pl/pn/leba)rewal. Korzystanie z Platformy przez Wykonawcę jest bezpłatne.

3. Wymagania techniczne i organizacyjne wysyłania i odbierania korespondencji elektronicznej przekazywanej przy ich użyciu, opisane zostały w Regulaminie korzystania z platformy zakupowej dostępnym pod adresem: <https://platformazakupowa.pl/strona/1-regulamin>.

4. Wykonawca przystępując do niniejszego postępowania o udzielenie zamówienia publicznego, akceptuje warunki korzystania z platformy zakupowej, określone w Regulaminie dostępnym pod adresem: <https://platformazakupowa.pl/strona/1-regulamin>.

5. Maksymalny rozmiar plików przesyłanych za pośrednictwem dedykowanych formularzy do: złożenia i wycofania oferty oraz do komunikacji wynosi 150MB.

6. Za datę przekazania oferty, oświadczenia, o którym mowa w art. 125 ust. 1 pzp, podmiotowych środków dowodowych, przedmiotowych środków dowodowych oraz innych informacji, oświadczeń lub dokumentów, przekazywanych w postępowaniu, przyjmuje się datę ich przekazania na platformę zakupową.

7. W postępowaniu o udzielenie zamówienia korespondencja elektroniczna (inna niż oferta Wykonawcy i załączniki do oferty) odbywa się elektronicznie za pośrednictwem platformy zakupowej i formularza Wyślij wiadomość. Korespondencja przesłana za pomocą tego formularza nie może być szyfrowana. We wszelkiej korespondencji związanej z niniejszym postępowaniem Zamawiający i Wykonawcy posługują się numerem ogłoszenia.

8. Zamawiający może również komunikować się z Wykonawcami za pomocą poczty elektronicznej, email: zp@rewal.pl

9. Dokumenty elektroniczne, oświadczenia lub elektroniczne kopie dokumentów lub oświadczeń składane są przez Wykonawcę jako załączniki. Zamawiający dopuszcza również możliwość składania dokumentów elektronicznych, oświadczeń lub elektronicznych kopii dokumentów lub oświadczeń za pomocą poczty elektronicznej, na adres email: zp@rewal.pl. Sposób sporządzenia dokumentów elektronicznych, oświadczeń lub elektronicznych kopii dokumentów lub oświadczeń musi być zgody z wymaganiami określonymi w rozporządzeniu Prezesa Rady Ministrów z dnia 30 grudnia 2020 r. w sprawie sposobu sporządzania i przekazywania informacji oraz wymagań technicznych dla dokumentów elektronicznych oraz środków komunikacji elektronicznej w postępowaniu o udzielenie zamówienia publicznego lub konkursie (Dz. U. z 2020 r., poz. 2452).

10. Zamawiający nie przewiduje sposobu komunikowania się z Wykonawcami w inny sposób niż przy użyciu środków komunikacji elektronicznej, wskazanych w SWZ.

# XVI. Wskazanie osób uprawnionych do komunikowania się z Wykonawcami

Osobą uprawnioną do komunikowania się z Wykonawcami jest:

- Tomasz Bartkowski - [zp@rewal.pl](mailto:zp@rewal.pl) .

# XVII. Termin związania ofertą

1. Wykonawca jest związany ofertą przez okres 90 dni od dnia upływu składania ofert do dnia 13.02.2023 r.

2. W przypadku gdy wybór najkorzystniejszej oferty nie nastąpi przed upływem terminu związania ofertą, określonego w SWZ, Zamawiający przed upływem terminu związania ofertą zawraca się jednokrotnie do Wykonawcy o wyrażenie zgody na przedłużenie tego terminu o wskazany przez niego okres , nie dłuższy niż 60 dni.

3. Przedłużenie terminu związania ofertą, o którym mowa w ust. 2 wymaga złożenia przez Wykonawcę pisemnego oświadczenia o wyrażeniu zgody na przedłużenie terminu związania ofertą.

4. W przypadku gdy Zamawiający żąda wniesienia wadium, przedłużenie terminu związania ofertą, o którym mowa w ust. 2, następuje wraz z przedłużeniem okresu ważności wadium albo, jeżeli nie jest to możliwe, z wniesieniem nowego wadium na przedłużony okres związania ofertą.

# XVIII. Opis sposobu przygotowania oferty

1. Wykonawca może złożyć tylko jedną ofertę.

2. Treść oferty musi odpowiadać treści SWZ.

3. Oferta musi być sporządzona w języku polskim, w postaci elektronicznej opatrzonej kwalifikowanym podpisem elektronicznym, w ogólnie dostępnych formatach danych, w szczególności w formatach: .txt, .rtf, .pdf, .doc, .docx, .odt. Ofertę należy złożyć na Formularzu ofertowym stanowiącym załącznik nr 4 do SWZ.

4. Wykonawca w celu poprawnego zaszyfrowania oferty powinien mieć zainstalowane na komputerze oprogramowanie oraz aplikacje zgodne z wymogami opisanymi w *Instrukcji dla Wykonawców* dostępnej pod adresem: <https://platformazakupowa.pl/strona/45-instrukcje>.

5. Sposób zaszyfrowania oferty opisany został w *Instrukcji dla Wykonawców* dostępnej pod adresem: <https://platformazakupowa.pl/strona/45-instrukcje>.

6. Do przygotowania oferty konieczne jest posiadanie przez osobę upoważnioną do reprezentowania Wykonawcy kwalifikowanego podpisu elektronicznego.

7. Jeżeli na ofertę składa się kilka dokumentów, Wykonawca powinien stworzyć folder, do którego przeniesie wszystkie dokumenty oferty, podpisane kwalifikowanym podpisem elektronicznym. Następnie z tego folderu Wykonawca zrobi folder .zip (bez nadawania mu haseł i bez szyfrowania). W kolejnym kroku za pośrednictwem *platformy zakupowej* folder zawierający dokumenty składające się na ofertę Wykonawcy zostanie zaszyfrowany.

8. Wszelkie informacje stanowiące tajemnicę przedsiębiorstwa w rozumieniu ustawy z dnia 16 kwietnia 1993 r. o zwalczaniu nieuczciwej konkurencji (Dz. U. z 2022 r. poz. 1233), które Wykonawca zastrzeże jako tajemnicę przedsiębiorstwa, powinny zostać złożone w osobnym pliku wraz z jednoczesnym zaznaczeniem polecenia „Załącznik stanowiący tajemnicę przedsiębiorstwa”, a następnie wraz z plikami stanowiącymi jawną część skompresowane do jednego pliku archiwum (ZIP). Wykonawca zobowiązany jest, wraz z przekazaniem tych informacji, wykazać spełnienie przesłanek określonych w art. 11 ust. 2 ustawy z dnia 16 kwietnia 1993 r. o zwalczaniu nieuczciwej konkurencji. Zaleca się, aby uzasadnienie zastrzeżenia informacji jako tajemnicy przedsiębiorstwa było sformułowane w sposób umożliwiający jego udostępnienie. Zastrzeżenie przez Wykonawcę tajemnicy przedsiębiorstwa bez uzasadnienia, będzie traktowane przez Zamawiającego jako bezskuteczne ze względu na zaniechanie przez Wykonawcę podjęcia niezbędnych działań w celu zachowania poufności objętych klauzulą informacji zgodnie z postanowieniami art. 18 ust. 3 pzp.

9. Wykaz oświadczeń lub dokumentów, składanych przez Wykonawcę wraz z ofertą:

1) wypełniony i podpisany kwalifikowanym podpisem elektronicznym **formularz ofertowy** sporządzony na podstawie wzoru stanowiącego Załącznik nr 4 do SWZ;

2) wypełnione i podpisane kwalifikowanym podpisem elektronicznym **oświadczenie JEDZ** (Jednolity Europejski Dokument Zamówień);

3) zobowiązanie podmiotu trzeciego podpisane kwalifikowanym podpisem elektronicznym – jeżeli dotyczy;

4) pełnomocnictwo – podpisane kwalifikowanym podpisem elektronicznym – jeżeli dotyczy.

10. W przypadku wspólnego ubiegania się o zamówienie przez Wykonawców oświadczenie, o którym mowa w ust. 9 pkt 2, składa każdy z Wykonawców. Oświadczenia te potwierdzają brak podstaw wykluczenia oraz spełnianie warunków udziału w postępowaniu w zakresie, w jakim każdy z Wykonawców wykazuje spełnianie warunków udziału w postępowaniu.

11. W przypadku polegania przez Wykonawcę na zdolnościach lub sytuacji podmiotów udostępniających zasoby, Wykonawca przedstawia, wraz z oświadczeniem, o którym mowa w ust. 9, także oświadczenie podmiotu udostępniającego zasoby, potwierdzające brak podstaw wykluczenia tego podmiotu oraz odpowiednio spełnianie warunków udziału w postępowaniu w zakresie, w jakim Wykonawca powołuje się na jego zasoby.

12. Oświadczenie, o którym mowa w ust. 9 pkt 2 składa się wraz z ofertą pod rygorem nieważności, w formie elektronicznej (tj. w postaci elektronicznej opatrzonej kwalifikowanym podpisem elektronicznym).

13. Zobowiązanie lub inny podmiotowy środek dowodowy w opisywanym zakresie, przekazuje się w postaci elektronicznej i opatruje kwalifikowanym podpisem elektronicznym.

14. Wszystkie koszty związane z uczestnictwem w postępowaniu, w szczególności z przygotowaniem i złożeniem ofert ponosi Wykonawca składając ofertę. Zamawiający nie przewiduje zwrotu kosztów udziału w postępowaniu.

15. Dokumenty lub oświadczenia, o których mowa w rozporządzeniu w sprawie dokumentów, sporządzone w języku obcym są składane wraz z tłumaczeniem na język polski.

# XIX. Sposób oraz termin składania ofert

1. Wykonawca składa ofertę za pośrednictwem Platformy:

[**https://platformazakupowa.pl/pn/**](https://platformazakupowa.pl/pn/)**rewal**

2. Sposób złożenia oferty został opisany w Regulaminie.

3. Termin składania ofert upływa w dniu **15.11.2022 r., o godz. 10:00**. Decyduje data oraz dokładny czas (hh:mm:ss) generowany wg czasu lokalnego serwera synchronizowanego zegarem Głównego Urzędu Miar.

4. Oferta złożona po terminie zostanie odrzucona na podstawie art. 226 ust. 1 pkt 1 Ustawy Pzp.

5. Wykonawca przed upływem terminu do składania ofert może zmienić lub wycofać ofertę.

6. Wykonawca nie może skutecznie wycofać oferty ani wprowadzić zmian w treści oferty po upływie terminu składania ofert.

# XX. Termin otwarcia ofert

1. Otwarcie ofert nastąpi niezwłocznie po upływie terminu składania ofert, tj. w dniu **15.11.2022 roku o godz. 10:15**. Otwarcie ofert dokonywane jest przez odszyfrowanie iotwarcie ofert.

2. Zamawiający, najpóźniej przed otwarciem ofert, udostępni na stronie internetowej prowadzonego postępowania (Platformie) informację o kwocie, jaką zamierza przeznaczyć na sfinansowanie zamówienia.

3. Jeżeli otwarcie ofert następuje przy użyciu systemu teleinformatycznego, w przypadku awarii tego systemu, która powoduje brak możliwości otwarcia ofert w terminie określonym przez Zamawiającego, otwarcie ofert nastąpi niezwłocznie po usunięciu awarii. Zamawiający poinformuje o zmianie terminu otwarcia ofert na stronie internetowej prowadzonego postępowania (platformie zakupowej).

4. Niezwłocznie po otwarciu ofert Zamawiający udostępni na stronie internetowej prowadzonego postępowania (platformie zakupowej) informacje o:

1) nazwach albo imionach i nazwiskach oraz siedzibach lub miejscach prowadzonej działalności gospodarczej albo miejscach zamieszkania Wykonawców, których oferty zostały otwarte;

2) cenach lub kosztach zawartych w ofertach.

# XXI. Sposób obliczenia ceny

1. Cenę należy podać do dwóch miejsc po przecinku.

2. Rozliczenia pomiędzy Zamawiającym a Wykonawcą będą prowadzone w walucie PLN.

3. Cena musi być wyrażona w złotych polskich.

4. Cena podana w formularzu ofertowym stanowi stawkę ryczałtową za 1 Mg odebranych odpadów komunalnych.

5. Cena ofertowa brutto musi uwzględniać wszystkie koszty związane z realizacją przedmiotu zamówienia zgodnie z opisem przedmiotu zamówienia oraz postanowieniami umowy określonymi w projekcie umowy stanowiącym załącznik nr 2 do SWZ.

# XXII. Opis kryteriów oceny ofert wraz z podaniem wag tych kryteriów i sposobu oceny ofert

1. Oferty zostaną ocenione przez Zamawiającego w oparciu o następujące kryterium i jego znaczenie:

* cena = 100%

1. Obliczenia będą dokonywane z dokładnością do dwóch miejsc po przecinku.
2. Zamawiający oceni i porówna tylko te oferty, które nie podlegają odrzuceniu oraz odpowiadają treści i wymogom SWZ.
3. Za najkorzystniejszą zostanie uznana oferta, która zawiera najniższą cenę.
4. Jeżeli nie można wybrać najkorzystniejszej oferty z uwagi na to, że dwie lub więcej ofert zostały złożone oferty o takiej samej cenie, Zamawiający wzywa Wykonawców, którzy złożyli te oferty, do złożenia w terminie określonym przez Zamawiającego ofert dodatkowych.
5. W toku badania i oceny ofert Zamawiający może żądać od Wykonawców wyjaśnień dotyczących treści złożonych ofert lub innych składanych dokumentów lub oświadczeń. Niedopuszczalne jest prowadzenie między Zamawiającym a Wykonawcą negocjacji dotyczących złożonej oferty oraz dokonywanie jakiejkolwiek zmiany w jej treści, z zastrzeżeniem sytuacji opisanych w w ust. 11.
6. Zamawiający poprawi w ofercie:
   1. oczywiste omyłki pisarskie,
   2. oczywiste omyłki rachunkowe z uwzględnieniem konsekwencji rachunkowych dokonanych poprawek,
   3. inne omyłki polegające na niezgodności oferty z dokumentami zamówienia, a które nie powodują istotnych zmian w treści oferty - niezwłocznie zawiadamiając o tym Wykonawcę, którego oferta została poprawiona,

12. Jeżeli zaoferowana cena lub koszt, lub ich istotne części składowe, wydają się rażąco niskie w stosunku do przedmiotu zamówienia lub budzą wątpliwości Zamawiającego co do możliwości wykonania przedmiotu zamówienia zgodnie z wymaganiami określonymi w dokumentach zamówienia lub wynikającymi z odrębnych przepisów, Zamawiający żąda od Wykonawcy wyjaśnień, w tym złożenia dowodów w zakresie wyliczenia ceny lub koszty, lub ich istotnych części składowych.

13. W przypadku gdy cena całkowita oferty złożonej w terminie jest niższa o co najmniej 30% od:

a) wartości zamówienia powiększonej o należny podatek od towarów i usług, ustalonej przed wszczęciem postępowania lub średniej arytmetycznej cen wszystkich złożonych ofert niepodlegających odrzuceniu na podstawie art. 226 ust. 1 pkt 1 i 10, Zamawiający zwraca się o udzielenie wyjaśnień, których mowa w pkt 12 niniejszego rozdziału, chyba że rozbieżność wynika z okoliczności oczywistych, które nie wymagają wyjaśnienia;

b) wartość zamówienia powiększonej o należny podatek od towarów i usług, zaktualizowanej z uwzględnieniem okoliczności, które nastąpiły po wszczęciu postępowania, w szczególności istotnej zmiany cen rynkowych, Zamawiający może zwrócić się o udzielenie wyjaśnień, o których mowa w pkt 12 niniejszego rozdziału.

14. Wyjaśnienia, o których mowa w pkt 5 SWZ, mogą dotyczyć przypadków, o których mowa w art. 224 ust. 3 ustawy Pzp.

15. Obowiązek wykazania, że oferta nie zwiera rażąco niskiej ceny spoczywa na Wykonawcy.

16. Odrzuceniu, jako oferta z rażąco niską cenę lub kosztem, podlega oferta Wykonawcy, który nie udzielił wyjaśnień w wyznaczonym terminie, lub jeżeli złożone wyjaśnienia wraz z dowodami nie uzasadniają podanej w ofercie ceny.

# XXIII. Informacje o formalnościach, jakie muszą zostać dopełnione po wyborze oferty w celu zawarcia umowy w sprawie zamówienia publicznego

1. Zamawiający zawrze umowę w sprawie zamówienia publicznego w terminie nie krótszym niż 10 dni od dnia przesłania zawiadomienia o wyborze najkorzystniejszej oferty, jeżeli zawiadomienie to zostało przesłane przy użyciu środków komunikacji elektronicznej, albo 15 dni – jeżeli zostało przesłane w inny sposób.

2. Zamawiający może zawrzeć umowę w sprawie zamówienia publicznego przed upływem terminów, o których mowa pkt. 1 niniejszego rozdziału, jeżeli w postępowaniu o udzielenie zamówienia, w przypadku trybu przetargu nieograniczonego złożono tylko jedną ofertę.

3. Zamawiający wymaga od Wykonawcy, aby zawarł umowę w sprawie zamówienia publicznego na warunkach załączonego do niniejszej SWZ projektu umowy (załącznik nr 2 do SWZ).

4. Wykonawca będzie zobowiązany do podpisania umowy w miejscu i terminie wskazanym przez Zamawiającego.

5. Przed podpisaniem umowy wybrany Wykonawca przekaże Zamawiającemu informacje niezbędne do wpisania do treści umowy.

6. W przypadku gdy Wykonawca, którego oferta została wybrana jako najkorzystniejsza, uchyla się od zawarcia umowy w sprawie zamówienia publicznego lub nie wnosi wymaganego zabezpieczenia należytego wykonania umowy, Zamawiający może dokonać ponownego badania i oceny ofert spośród ofert pozostałych w postępowaniu Wykonawców oraz wybrać najkorzystniejszą ofertę albo unieważnić postępowanie.

# XXIV. Projektowane postanowienia umowy w sprawie zamówienia publicznego, które zostaną wprowadzone do umowy w sprawie zamówienia publicznego

Postanowienia umowy zostały opisane w projekcie umowy stanowiący załącznik nr 2 do SWZ.

# XXV. Pouczenie o środkach ochrony prawnej przysługujących Wykonawcy

1. Środki ochrony prawnej przysługują Wykonawcy oraz innemu podmiotowi, jeżeli ma lub miał interes w uzyskaniu zamówienia oraz poniósł lub może ponieść szkodę w wyniku naruszania przez Zamawiającego przepisów ustawy Pzp.

2. Środki ochrony prawnej wobec ogłoszenia wszczynającego postępowanie o udzielenie zamówienia oraz dokumentów zamówienia przysługują również organizacjom wpisanym na listę, o której mowa w art. 469 pkt 15 oraz Rzecznikowi Małych i Średnich Przedsiębiorców.

3. Odwołanie przysługuje na:

a) niezgodną z przepisami ustawy czynności Zamawiającego, podjętą w postępowaniu o udzielenie zamówienia, w tym na projektowane postanowienie umowy;

b) zaniechanie czynności w postępowaniu o udzielenie zamówienia, do której Zamawiający był obowiązany na podstawie ustawy;

c) zaniechanie przeprowadzenia postępowania o udzielenie zamówienia na podstawie ustawy, mimo że Zamawiający był do tego obowiązany.

4. Odwołanie wnosi się do Prezesa Izby w formie pisemnej albo w formie elektronicznej albo w postaci elektronicznej opatrzonej podpisem zaufanym.

5. Odwołujący przekazuje Zamawiającemu odwołanie wniesione w formie elektronicznej albo postaci elektronicznej albo kopię tego odwołania, jeżeli zostało ono wniesione w formie pisemnej, przed upływem terminu do wniesienia odwołania w taki sposób, aby mógł on zapoznać się z jego treścią przed upływem tego terminu.

6. Odwołanie wnosi się w terminie:

a) 10 dni od dnia przekazania informacji o czynności Zamawiającego stanowiącej podstawę jego wniesienia, jeżeli informacja została przekazana przy użyciu środków komunikacji elektronicznej;

b) 15 dni od dnia przekazania informacji o czynności Zamawiającego stanowiącej podstawę jego wniesienia, jeżeli informacja została przekazana w sposób inny niż określony w lit. a);

c) odwołanie w przypadkach innych niż określone w lit. a i lit. b. wnosi się w terminie 10 dni od dnia, w którym powzięto lub przy zachowaniu należytej staranności można było powziąć wiadomość o okolicznościach stanowiących podstawę jego wniesienia.

7. Na orzeczenie Izby oraz postanowienie Prezesa Izby, o którym mowa w art. 519 ust. 1 ustawy Pzp, stronom oraz uczestnikom postępowania odwoławczego przysługuje skarga do sądu. Skargę wnosi się do Sądu Okręgowego w Warszawie – sądu zamówień publicznych za pośrednictwem Prezesa Krajowej Izby Odwoławczej w terminie 14 dni od dnia doręczania orzeczenia Izby lub postanowienia Prezesa Izby, o którym mowa w art. 519 ust. 1 ustawy Pzp, przesyłając jednocześnie jej odpis przeciwnikowi skargi. Złożenie skargi w placówce pocztowej operatora wyznaczonego w rozumieniu stawy z dnia 23 listopada 2012 r. – Prawo pocztowe jest równoznaczne z jej wniesieniem.

8. Szczegółowe informacje dotyczące środków ochrony prawnej określone są w Dziale IX „Środki ochrony prawnej” ustawy Pzp.

# XXVI. Wymagania dotyczące wadium

1. Zamawiający wymaga wniesienia wadium.
2. Wykonawca zobowiązany jest do wniesienia wadium przed upływem terminu składania ofert.
3. Wysokość wadium wynosi: 20 000,00 zł (słownie: dwadzieścia tysięcy złotych 00/100).
4. Wadium może być wnoszone według wyboru Wykonawcy w jednej lub kilku następujących formach:

a) pieniądzu;

b) gwarancjach bankowych;

c) gwarancjach ubezpieczeniowych;

d) poręczeniach udzielanych przez podmioty, o których mowa w art. 6b ust. 5 pkt 2 ustawy z dnia 9 listopada 2000 r. o utworzeniu Polskiej Agencji Rozwoju Przedsiębiorczości (Dz.U. z 2020 r. poz. 299).

1. W przypadku wadium wnoszonego w pieniądzu należy je przelać na rachunek bankowy Zamawiającego:

Gmina Rewal

BS Gryfice O/Rewal **- Nr konta 14 9376 0001 0010 5242 2002 0009**

Za wadium skutecznie wniesione przelewem na wyżej wskazany rachunek bankowy, Zamawiający uznaje wadium, które najpóźniej przed upływem terminu składania ofert będzie znajdować się na rachunku Zamawiającego. Zamawiający stwierdzi wniesienie wadium na podstawie informacji banku prowadzącego w/w rachunek. Przelew powinien być opatrzony dopiskiem „Wadium – Przetarg nr ZP.271.19.2022.TB - Odbiór odpadów komunalnych z nieruchomości położonych na obszarze Gminy Rewal w 2023 i 2024 r. ”.

1. Jeżeli wadium jest wnoszone w formie gwarancji lub poręczenia, o których mowa w ust. 4, Wykonawca przekazuje Zamawiającemu oryginał gwarancji lub poręczenia, w postaci elektronicznej.
2. Wadium wnoszone w formie poręczeń lub gwarancji powinno być złożone w oryginale w postaci dokumentu elektronicznego i musi obejmować cały okres związania ofertą. Oryginał wadium sporządzony w postaci dokumentu elektronicznego podpisanego kwalifikowanym podpisem elektronicznym przez Gwaranta.
3. W przypadku wniesienia wadium w formie poręczeń lub gwarancji, koniecznym jest aby poręczenie lub gwarancja obejmowały odpowiedzialność za wszystkie przypadki powodujące utratę wadium przez Wykonawcę, określone w art. 98 ust. 6 ustawy Pzp.
4. Poręczenie lub gwarancja musi zawierać w swojej treści nieodwołalne i bezwarunkowe zobowiązanie wystawcy dokumentu do zapłaty na rzecz Zamawiającego kwoty wadium oraz możliwość zgłoszenia roszczeń przez Zamawiającego, w terminie 7 dni po upływie terminu ważności wadium, jeżeli tylko zdarzenie uzasadniające zatrzymanie wadium miało miejsce przed upływem terminu związania ofertą.
5. Wadium wniesione w formie gwarancji lub poręczenia (bankowej czy ubezpieczeniowej) musi mieć taką samą płynność jak wadium wniesione w pieniądzu – dochodzenie roszczenia z tytułu wadium wniesionego w tej formie nie może być utrudnione. Dlatego w treści gwarancji powinna znaleźć się klauzula stanowiąca, iż wszystkie spory odnośnie gwarancji będą rozstrzygane zgodnie z prawem polskim i poddane jurysdykcji sądów polskich, chyba że wynika to z przepisów prawa.
6. W przypadku Wykonawców występujących wspólnie – gwarancja wadialna zawierana przez jednego z Wykonawców wspólnych musi jednocześnie wyszczególniać wszystkich Wykonawców składających ofertę wspólną.
7. Zamawiający zatrzyma wadium wraz z odsetkami, w przypadkach określonych w ustawie pzp, w szczególności w art. 98 ust. 6.

# XXVII. Informacje dotyczące zabezpieczenia należytego wykonania umowy, jeżeli Zamawiający przewiduje obowiązek jego wniesienia

Zamawiający nie wymaga wniesienia zabezpieczenia należytego wykonania umowy.

# XXVIII. Informacje dotyczące ofert wariantowych, w tym informacje o sposobie przedstawienia ofert wariantowych oraz minimalne warunki, jakim muszą odpowiadać oferty wariantowe, jeżeli Zamawiający wymaga lub dopuszcza ich składanie

Zamawiający nie przewiduje składania ofert wariantowych.

# XXIX. Maksymalna liczba Wykonawców, z którymi Zamawiający zawrze umowę ramową, jeżeli Zamawiający przewiduje zawarcie umowy ramowej

Zamawiający nie przewiduje zawarcia umowy ramowej.

# XXX. Informacje o przewidywanych zamówieniach, o których mowa w art. 214 ust. 1 pkt. 7, jeżeli Zamawiający przewiduje udzielenie takich zamówień

Zamawiający przewiduje udzielenie zamówień, o których mowa w art. 214 ust. 1 pkt 7 ustawy Pzp, polegających na powtórzeniu podobnych usług, zgodnych z przedmiotem zamówienia. Przedmiot zamówienia: podobne usługi zgodne z przedmiotem zamówienia o kodach CPV określonych w tym zamówieniu. Wielkość i zakres zamówienia: do 50 % wartości zamówienia. Warunki na jakich zostanie udzielone zamówienie: zgodne z warunkami określonymi w SWZ.

# XXXI. Informacje dotyczące przeprowadzenia przez Wykonawcę wizji lokalnej lub sprawdzenia przez niego dokumentów niezbędnych do realizacji zamówienia, o których mowa w art. 131 ust. 2, jeżeli Zamawiający przewiduje możliwość albo wymaga złożenia oferty po odbyciu wizji lokalnej lub sprawdzeniu tych dokumentów

Zamawiający nie przewiduje możliwości i nie wymaga złożenia oferty po odbyciu wizji lokalnej lub sprawdzeniu dokumentów niezbędnych do realizacji zamówienia w art. 131 ust. 2 ustawy Pzp.

# XXXII. Informacje dotyczące walut obcych, w jakich mogą być prowadzone rozliczenia między Zamawiającym a Wykonawcą, jeżeli Zamawiający przewiduje rozliczenia w walutach obcych

Zamawiający nie przewiduje prowadzenia rozliczeń w walutach obcych.

# XXXIII. Informacja o uprzedniej ocenie ofert, zgodnie z art. 139, jeżeli Zamawiający przewiduje odwróconą kolejność oceny

Zamawiający zgodnie z art., 139 Pzp, przewiduje odwróconą kolejność czynności, tj. może najpierw dokonać badania i oceny ofert, a następnie dokonać kwalifikacji podmiotowej Wykonawcy, którego oferta została najwyżej oceniona, w zakresie braku podstaw wykluczenia oraz spełniania warunków udziału w postępowaniu.

# XXXIV. Informacja o przewidywanym wyborze najkorzystniejszej oferty z zastosowaniem aukcji elektronicznej wraz z informacjami, o których mowa w art. 230, jeżeli Zamawiający przewiduje aukcję elektroniczną

Zamawiający nie przewiduje prowadzenia aukcji elektronicznej.

# XXXV. Informacja dotycząca zwrotu kosztów udziału w postępowaniu, jeżeli Zamawiający przewiduje ich zwrot

Zamawiający nie przewiduje zwrotu Wykonawcy kosztów udziału w postępowaniu.

# XXXVI. Wymagania w zakresie zatrudnienia na podstawie stosunku pracy, w okolicznościach, o których mowa w art. 95, jeżeli Zamawiający przewiduje takie wymagania

Zamawiający stosownie do art. 95 ust.1 ustawy Prawo zamówień publicznych (Dz. U. z 2022 r. poz. 1710), określa wymagania związane z realizacją zamówienia w zakresie zatrudnienia przez Wykonawcę lub Podwykonawcę na podstawie stosunku pracy osób wykonujących wskazane przez Zamawiającego czynności w zakresie realizacji zamówienia (operatorzy sprzętu, kierowcy), jeżeli wykonanie tych czynności polega na wykonywaniu pracy w sposób określony w art. 22 § 1 ustawy z dnia 26 czerwca 1974 r. – Kodeks pracy (Dz. U. z 2022 r. poz. 1510).

Oświadczenie o zatrudnieniu na podstawie umowy o pracę osób wyznaczonych do realizacji zamówienia w rozumieniu art. 22 §1 ustawy z dn. 26 czerwca 1974 r. Kodeksu Pracy stanowi załącznik nr 3 do oferty.

# XXXVII. Wymagania w zakresie zatrudnienia osób, o których mowa w art. 96 ust. 2 pkt 2, jeżeli Zamawiający przewiduje takie wymagania

Zamawiający nie przewiduje takiego wymagania.

# XXXVIII. Informacja o zastrzeżeniu możliwości ubiegania się o udzielenie zamówienia wyłącznie przez Wykonawców, o których mowa w art. 94, jeżeli Zamawiający przewiduje takie wymagania

Zamawiający nie przewiduje zastrzeżenia możliwości ubiegania się o udzielnie zamówienia wyłącznie przez Wykonawców, o których mowa w art. 94.

# XXXIX. Informacje o obowiązku osobistego wykonania przez Wykonawcę kluczowych zadań, jeżeli Zamawiający dokonuje takiego zastrzeżenia zgodnie z art. 60 i art. 121

Zamawiający nie ustala takiego obowiązku.

# XXXX. Wymóg lub możliwość złożenia ofert w postaci katalogów elektronicznych do oferty, w sytuacji określonej w art. 93

Zamawiający nie przewiduje możliwości składania ofert w postaci katalogów elektronicznych lub dołączenia katalogów elektronicznych do oferty.

# XXXXI. Klauzula informacyjna o przetwarzaniu danych osobowych

W trybie art. 13 ust. 1 i 2 Rozporządzenia Parlamentu Europejskiego i Rady (UE) 2016/679 z dnia 27 kwietnia 2016 r. w sprawie ochrony osób fizycznych w związku z przetwarzaniem danych osobowych i w sprawie swobodnego przepływu takich danych oraz uchylenia dyrektywy 95/46/WE (Dz. Urz. UE L 119 z 04.05.2016), dalej RODO, informuję:

1. Administratorem państwa danych osobowych przetwarzanych w związku z prowadzeniem postępowania o udzielenie zamówienia publicznego jest Gmina Rewal.

Mogą się Państwo z nami kontaktować w następujący sposób:

listownie na adres: Gmina Rewal ul. Mickiewicza 19 72-344 Rewal

poprzez e-mail: ug@rewal.pl

telefonicznie: 91 38 49 011

1. Administrator przetwarza dane osobowe w trybie art. 6 ust. 1 lit. c RODO w związku z Ustawą z dnia 11 września 2019 r. – Prawo zamówień publicznych (Dz. U. 2019 poz. 2019 z późn. zm.), w celu prowadzenia postępowania o udzielenie zamówienia publicznego.
2. Administrator wyznaczył Inspektora Ochrony Danych Osobowych, którym jest Pan Dawid Czerw. Z Inspektorem można się skontaktować pod numerem tel.: 722-309-224.
3. Administrator, może przekazać dane osobowe wyłącznie upoważnionym podmiotom tylko na podstawie i w granicach przepisów prawa.
4. Dane osobowe będą przechowywane w trybie art. 78 ust. 1 Ustawy, przez okres 4 lat od dnia zakończenia postępowania o udzielenie zamówienia, a jeżeli czas trwania umowy przekracza 4 lata, okres przechowywania obejmuje cały czas trwania umowy, a po jej zakończeniu do upływu okresu przedawnienia roszczeń wynikających z umowy.
5. Osobom, które w postępowaniu podały swoje dane osobowe przysługuje:

* na podstawie art. 15 RODO prawo dostępu do danych osobowych ich dotyczących. W przypadku gdy wykonanie obowiązków, o których mowa w art. 15 ust. 1–3 rozporządzenia 2016/679, wymagałoby niewspółmiernie dużego wysiłku, zamawiający może żądać od osoby, której dane dotyczą, wskazania dodatkowych informacji mających na celu sprecyzowanie żądania, w szczególności podania nazwy lub daty postępowania o udzielenie zamówienia publicznego lub konkursu;
* na podstawie art. 16 RODO prawo do sprostowania danych osobowych. Prawo do sprostowania nie może skutkować zmianą wyniku postępowania o udzielenie zamówienia ani zmianą postanowień umowy w sprawie zamówienia publicznego w zakresie niezgodnym z ustawą.
* na podstawie art. 18 RODO prawo żądania od administratora ograniczenia przetwarzania danych osobowych. Żądanie nie ogranicza przetwarzania danych osobowych do czasu zakończenia tego postępowania.

1. W przypadku przekazywania zamawiającemu danych osobowych w sposób inny niż od osoby, której dane dotyczą, Wykonawca zobowiązany jest do podania osobie, której dane dotyczą informacji, o których mowa w art. 14 ust. 1-2 RODO.
2. Podanie danych osobowych w zakresie prowadzonego postępowania nie jest obowiązkowe, jest jednak warunkiem niezbędnym do wzięcia w nim udziału. Wynika to z faktu, iż w zależności od przedmiotu zamówienia, zamawiający może żądać ich podania na podstawie przepisów ustawy Prawo zamówień publicznych oraz wydanych do niej przepisów wykonawczych. Konsekwencją niepodania danych jest brak możliwości udziału w postępowaniu.
3. Każda osoba, której dane dotyczą ma prawo wnieść skargę do organu nadzorczego w zgodności z art. 77 RODO.

# XXXXII. Dokumentacja przetargowa

Wykaz załączników do SWZ:

Załącznik nr 1 do SWZ - Opis przedmiotu zamówienia.

Załącznik nr 2 do SWZ - Wzór umowy.

Załącznik nr 3 do SWZ - Wykaz narzędzi.

Załącznik nr 4 do SWZ - Formularz oferty

Załącznik nr 1 do SWZ

**Opis Przedmiotu Zamówienia**

1. **Charakterystyka i zakres usług stanowiących przedmiot zamówienia:**

* 1. Przedmiotem zamówienia jest usługa polegająca na odbiorze wskazanych w punkcie 1.4. odpadów komunalnych gromadzonych na:
     1. nieruchomościach zamieszkałych,
     2. nieruchomościach, które w części stanowią nieruchomości, na których zamieszkują mieszkańcy, a w części nieruchomości, na których nie zamieszkują mieszkańcy,
     3. nieruchomościach niezamieszkałych,
     4. nieruchomościach, na których świadczone są usługi hotelarskie w rozumieniu ustawy z dnia 29 sierpnia 1997 r. o usługach turystycznych,
     5. nieruchomościach, na których znajdują się domki letniskowe,
     6. nieruchomościach wykorzystywanych na cele rekreacyjno-wypoczynkowe,
     7. obiektach użyteczności publicznej oraz innych terenów (zgodnie z załącznikiem nr 1).

położonych w granicach administracyjnych Gminy Rewal, na których powstają odpady komunalne.

* 1. Wyposażenie nieruchomości wskazanych w punkcie 1.1 ust 1) – 6) w pojemniki (o poj. 120 l., 240l. lub 1100 l.) do zbierania niesegregowanych (zmieszanych) odpadów komunalnych oraz bioodpadów stanowiących odpady komunalne (o poj. 120 l.), a także w pojemniki lub worki (o poj. 80 - 120 l.) do selektywnego zbierania odpadów komunalnych oraz wyposażenie obiektów użyteczności publicznej w pojemniki (o poj. 60 l. - 1100 l.) zgodnie z załącznikiem nr 1, które na dzień podpisania umowy posiadają złożone deklaracje. Wykonawca zobowiązany będzie do wyposażenia wszystkich nieruchomości, o których mowa wyżej w dniu podpisania umowy. Nowe nieruchomości Wykonawca wyposaży w trakcie trwania umowy zgodnie z zasadami wskazanymi w obowiązującej uchwale dotyczącej wyposażenia nieruchomości w pojemniki służące do zbierania odpadów komunalnych.
  2. Odbiór i transport odpadów wielkogabarytowych, który odbywać się będzie podczas corocznej objazdowej zbiórki („tzw. wystawki”). Odpady wielkogabarytowe odbierane będą bezpośrednio sprzed posesji właścicieli nieruchomości, raz w roku w terminie ustalonym przez Zamawiającego z Wykonawcą zgodnie z obowiązującą w tym zakresie uchwałą rady gminy.
  3. Zakres przedmiotu zamówienia obejmuje w całym okresie realizacji zamówienia na odbiór:
     1. niesegregowanych (zmieszanych) odpadów komunalnych zgromadzonych przez właścicieli nieruchomości w odpowiednich pojemnikach lub workach,
     2. selektywnie zebranych odpadów komunalnych zgromadzonych w pojemnikach lub workach, obejmujących następujące frakcje:
        1. papieru i tektury w tym opakowań z papieru i tektury,
        2. opakowań szklanych bezbarwnych i kolorowych,
        3. tworzyw sztucznych oraz opakowań z tworzyw sztucznych,
        4. opakowań wielomateriałowych,
        5. bioodpadów stanowiących odpady komunalne,
        6. metali i opakowań z metali.
  4. Działania informacyjne i edukacyjne w zakresie prawidłowego gospodarowania odpadami komunalnymi, w szczególności w zakresie selektywnego zbierania odpadów komunalnych.

1. **Postanowienia ogólne**
   1. Wykonawca jest zobowiązany do realizacji przedmiotu zamówienia zgodnie z obowiązującym standardem sanitarnym oraz prawem ochrony środowiska i innych przepisów szczegółowych, w szczególności zgodnie z przepisami ustawy z dnia 13 września 1996 r. o utrzymaniu czystości i porządku w gminach (tj. Dz.U. z 2022 r., poz. 1297 ze zm.), przepisami ustawy z dnia 14 grudnia 2012 r. o odpadach (Dz. U. 2022 poz. 699 ze zm.), rozporządzeniem Ministra Środowiska z dnia 11 stycznia 2013 r. w sprawie szczegółowych wymagań w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości (Dz. U. z 2013 poz. 122), z dnia 27 kwietnia 2001 r. Prawo ochrony środowiska (Dz. U. z 2021 poz. 1973 ze zm.), obowiązującym Planem Gospodarki Odpadami dla Województwa Zachodniopomorskiego a także innymi przepisami prawa ustawowego i miejscowego.
   2. Zamawiający wymaga posiadania wpisu przez Wykonawcę do rejestru działalności regulowanej (prowadzonego przez Wójta Gminy Rewal) w zakresie odbioru odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości z terenu gminy Rewal.
   3. Zamawiający wymaga posiadania wpisu przez Wykonawcę do rejestru podmiotów wprowadzających produkty, produkty w opakowaniach i gospodarujących odpadami (BDO) w zakresie transportu odpadów objętych zamówieniem.
   4. Wykonawcę obowiązuje bezwzględny zakaz mieszania selektywnie zbieranych odpadów komunalnych ze zmieszanymi odpadami komunalnymi.
   5. Wykonawca zobowiązany jest do transportu wszystkich zebranych odpadów komunalnych z terenu Gminy Rewal do Regionalnego Zakładu Gospodarowania Odpadami w Słajsinie lub Stacji Przeładunkowej w Mokrawicy. W przypadku awarii Zakładu Wykonawca zobowiązany jest do dostarczenia odpadów, na własny koszt, do instalacji zastępczej wskazanej w WPGO dla województwa zachodniopomorskiego. Dopuszcza się w przypadku niewielkich ilości odebranych odpadów selektywnie zbieranych przekazanie do innemu podmiotu niż RZGO w Słajsinie, po uzyskaniu wcześniejszej zgody Zamawiającego.
   6. Realizacja usługi musi przebiegać w sposób sprawny, ograniczający do minimum utrudnienia w ruchu drogowym i pieszym oraz niedogodności dla mieszkańców, zgodnie z obowiązującymi w tym zakresie przepisami.
   7. W ramach realizacji prac związanych z odbiorem odpadów, Wykonawca:
2. odbiera wszystkie odpady z miejsca ustawienia pojemników, a po opróżnieniu pojemnika zobowiązany jest do jego odstawienia w to samo miejsce;
3. odbiera każdą ilość przygotowanych do odbioru odpadów segregowanych za wyjątkiem bioodpadów stanowiących części roślin pochodzących z pielęgnacji terenów zielonych, ogrodów, parków i cmentarzy (20 szt. jednorazowo) z nieruchomości pod warunkiem zgromadzenia ich przez właściciela nieruchomości w odpowiednio oznakowanych pojemnikach lub workach;
4. odbiera odpady w ramach realizacji usługi dodatkowej. Wykonawca powiadomiony przez Zamawiającego odbierze odpady. Wykonawca zostanie powiadomiony przez Zamawiającego o odbiorze odpadów telefonicznie lub e-mailem;
5. w przypadku wysypania odpadów podczas załadunku lub transportu, a także powstania innych zanieczyszczeń w wyniku załadunku lub transportu Wykonawca zobowiązany jest do niezwłocznego ich uprzątnięcia;
6. zabezpiecza odpady w czasie transportu przed wysypaniem, rozwianiem lub wyciekiem. W przypadku ich wysypania, rozwiania lub wycieku Wykonawca zobowiązany jest do natychmiastowego usunięcia skutków zaistniałego zdarzenia. W przypadku wycieku oleju z pojazdu, Wykonawca ponosi odpowiedzialność cywilną z tytułu spowodowanych szkód i jest zobowiązany do ich usunięcia i zabezpieczenia roszczeń osób/podmiotów poszkodowanych.
   1. Wykonawca przygotuje harmonogram odbioru odpadów komunalnych w uzgodnieniu z Zamawiającym - w formie papierowej i elektronicznej uwzględniając specyfikę gminy oraz zapisy „Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy Rewal” (w szczególności minimalną częstotliwość odbioru odpadów), a także uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi i będzie realizował usługę odbioru zgodnie z zatwierdzonym przez Zamawiającego harmonogramem. Wykonawca przygotuje projekt harmonogramu odbioru odpadów i przedłoży go Zamawiającemu w terminie 14 dni od daty podpisania umowy. Harmonogram zostanie zatwierdzony przez Zamawiającego w terminie 3 dni od dnia przekazania przez wykonawcę.
   2. Wykonawca zobowiązany będzie odbierać odpady komunalne z gastronomii w terminach 29.04 – 03.05.2023 r. oraz 08.06.2023 – 11.06.2023 r., a także 01.05. – 05.05.2024 r. oraz w dniu 30.05. – 02.06.2024 r. z częstotliwością jak w sezonie letnim.
   3. Wykonawca zobowiązany jest do przeprowadzenia działań edukacyjno – informacyjnych w zakresie gospodarki odpadami komunalnymi, w tym zorganizowania minimum raz w roku spotkania edukacyjnego dla dzieci, propagowania poprzez udzielanie informacji mieszkańcom, a także na stronie internetowej Zamawiającego materiałów dotyczących prawidłowej zbiórki i segregacji odpadów.
   4. Wykonawca zobowiązany jest do odbioru odpadów komunalnych (zmieszanych i segregowanych) niewiadomego pochodzenia zlokalizowanych przy trasach wywozu, wskazanych przez Zamawiającego w sposób uzgodniony z Zamawiającym.
   5. Wykonawca jest zobowiązany do każdorazowego powiadomienia Zamawiającego w sposób ustalonym z Zamawiającym o stwierdzeniu podczas odbioru odpadów niezgodności   
      z postanowieniami Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Rewal,   
      w szczególności dotyczących:
7. niedopełnienia przez właścicieli nieruchomości obowiązku w zakresie selektywnego zbierania odpadów komunalnych,
8. przygotowania odpadów do odbioru w nieodpowiednich pojemnikach lub workach,
9. gromadzenia odpadów komunalnych poza pojemnikami i workami,
10. powstawania odpadów na nieruchomościach nie ujętych w bazie danych prowadzonej przez Zamawiającego,
11. niezapewnienia przez właścicieli nieruchomości łatwego dostępu do pojemników i worków Wykonawcy odbierającemu odpady komunalne,
12. powstawania na nieruchomości ponadnormatywnych ilości odpadów,
13. zmieszania przygotowanych do odbioru odpadów komunalnych z odpadami niekomunalnymi, przemysłowymi, produkcyjnymi.
    1. W przypadku stwierdzenia niedopełnienia przez właścicieli nieruchomości obowiązku selektywnego zbierania odpadów komunalnych, Wykonawca przyjmuje je jako niesegregowane (zmieszane) odpady komunalne zgodnie z art. 6ka ustawy z dnia 13 września 1996r. o utrzymaniu czystości i porządku w gminach (tj. Dz.U. z 2022 r., poz. 1297 ze zm.),
    2. W przypadku stwierdzenia niedopełnienia przez właścicieli nieruchomości obowiązku w zakresie selektywnego zbierania odpadów komunalnych, w celu powiadomienia właściciela nieruchomości Wykonawca nalepia na pojemniku, worku lub innym widocznym miejscu przy posesji informację w formacie minimum A5 o wystąpieniu nieprawidłowości, z treścią stanowiącą załącznik nr 2 do Szczegółowego zakresu i opisu przedmiotu zamówienia.
    3. W przypadku zmieszania odpadów komunalnych z odpadami niekomunalnymi, przemysłowymi lub produkcyjnymi Wykonawca nie odbiera odpadów i powiadamia właściciela nieruchomości o zaistniałej sytuacji. W celu powiadomienia właściciela nieruchomości, Wykonawca nalepia na pojemniku, worku lub innym widocznym miejscu przy posesji informację w formacie minimum A5 o wystąpieniu nieprawidłowości z treścią stanowiącą załącznik nr 3 do Szczegółowego zakresu i opisu przedmiotu zamówienia. Odpady komunalne zostaną odebrane po przesegregowaniu ich przez właściciela nieruchomości w następnym terminie odbioru wskazanym w harmonogramie.
    4. W przypadku wystąpienia nieprawidłowości wymienionych w punkcie 2.12 oraz 2.15 lub jakichkolwiek innych nieprawidłowości stwierdzonych podczas odbioru odpadów, Wykonawca ma obowiązek:
14. sporządzić protokół z opisem niezgodności i adresem nieruchomości, podpisaną (czytelnie) przez pracowników Wykonawcy, którzy stwierdzili (zgodnie z załącznikiem nr 4 i 5);
15. sporządzić zdjęcia przedstawiające niezgodność lub dołączyć obraz z kamery będącej na wyposażeniu pojazdu odbierającego odpady. W przypadku niedopełnienia przez właścicieli nieruchomości obowiązku w zakresie selektywnego zbierania odpadów komunalnych na zdjęciu musi być widoczny pojemnik lub worek z identyfikatorem i/lub widok na pojemnik wykonany w sposób pozwalający na zlokalizowanie nieruchomości, na której stwierdzono nieprawidłowości.
    1. Sposób udokumentowania nieprawidłowości, powinien jednoznacznie potwierdzać wystąpienie niezgodności i identyfikować miejsce, datę oraz adres nieruchomości. Dokumentację dotyczącą stwierdzenia niezgodności Wykonawca przekazuje Zamawiającemu w sposób uzgodniony z Zamawiającym. Wykonaną dokumentacje fotograficzną Wykonawca zobowiązany jest przechowywać przez cały czas trwania umowy.
    2. Wykonawca jest obowiązany posiadać wyposażenie lub przedstawić pisemne zobowiązanie innych podmiotów do udostępnienia potencjału umożliwiającego odbieranie i transport odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości oraz zapewnić jego odpowiedni stan techniczno – sanitarny zgodnie z przepisami Rozporządzenia Ministra Środowiska z dnia 11 stycznia 2013r. w sprawie szczegółowych wymagań w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości (Dz. U. z 2013 r. poz. 122).
    3. Wykonawca zobowiązany jest do zaopatrzenia nieruchomości, o których mowa w punkcie 1 pkt 1.1 we wszystkie wymagane pojemniki oraz worki służące do zbierania odpadów komunalnych zgodnie z uchwałą Rady Gminy Rewal w sprawie wyposażenia nieruchomości w pojemniki służące do zbierania odpadów komunalnych biorąc pod uwagę wymagania wskazane w „Regulaminie utrzymania czystości i porządku na terenie gminy Rewal”.
    4. Dostarczone pojemniki na niesegregowane (zmieszane) odpady komunalne muszą być wyposażone na koszt Wykonawcy w system pozwalający na przyporządkowanie danego pojemnika do konkretnej nieruchomości (chipy).
    5. Wszystkie pojemniki, worki powinny charakteryzować się odpowiednią wytrzymałością mechaniczną, zaś worki powinny spełniać co najmniej następujące normy konstrukcyjne:
16. folia polietylenowa LDPE, półprzezroczysta o grubości zapewniającej wytrzymałość worków dla odpowiedniej frakcji odpadów i wielkości worków.
17. worki i pojemniki należy oznakować naklejką lub nadrukiem zawierającą minimum informację o przeznaczeniu worka lub pojemnika do danej frakcji odpadów, sposobie segregacji odpadów oraz informację o nazwie przedsiębiorcy odbierającego odpady i numer kontaktowy przedsiębiorcy.
    1. Worki do odbioru selektywnie zebranych odpadów komunalnych wykonawca zobowiązany jest dostarczyć w ilości zapewniającej funkcjonowanie systemu. W dniu podpisania umowy Wykonawca otrzyma od Zamawiającego szczegółowy wykaz właścicieli nieruchomości, do których należy dostarczyć pojemniki i worki. Szacunkowa ilość pojemników w gminie wynosi:
18. pojemniki 120 l – 4000 szt.
19. pojemniki 240 l – 2000 szt.
20. pojemniki 1100 l – 1000 szt.
21. worki 900 000 szt. w tym: niebieskie 200 000 szt. zielone 200 000 szt., żółte 300 000 szt., brązowe 200 000 szt.
    1. Wykonawca zobowiązany jest posiadać bazę transportowo-magazynową wyposażoną zgodnie z wskazaniami punktu 4.
    2. Wykonawca zobowiązany jest w terminie 14 dni od podpisania umowy, do sporządzenia wykazu wszystkich pojazdów służących do prawidłowej realizacji usługi z oznaczeniem, którą frakcję odpadów odbiera dany pojazd oraz informacją odnośnie parametrów pojazdów. Wykaz powinien być na bieżąco aktualizowany i przekazywany do Zamawiającego.
    3. Wykonawca zobowiązany jest do wyposażenia pojazdów odbierających odpady komunalne w system monitoringu bazującego na systemie pozycjonowania satelitarnego (GPS).
    4. Wykonawca zapewni w terminie do 14 dni roboczych od zawarcia umowy Zamawiającemu dostęp (w siedzibie Zamawiającego) do programu obsługującego system pozycjonowania satelitarnego GPS pojazdów Wykonawcy, poprzez wyposażenie w siedzibie Zamawiającego jednego stanowiska komputerowego w niezbędne oprogramowania do pozyskiwania informacji przechowywanych na serwerze oraz generowania i gromadzenia raportów o pracy sprzętu oraz dostarczy Zamawiającemu indywidualne konto do logowania.
    5. System powinien spełniać następujące wymagania:
22. musi umożliwiać Zamawiającemu monitorowanie położenia pojazdów na mapie gminy Rewal, a także w czasie rzeczywistym monitorowanie stanu pracy każdego samochodu (pojazdu) w sposób pozwalający ustalić Zamawiającemu, czy pojazd się tylko przemieszcza, czy również realizuje odbiór odpadów,
23. musi posiadać możliwość wydruku wyświetlanych informacji,
24. musi posiadać dostęp do wizualizacji położenia pojedynczego pojazdu i wszystkich pojazdów na mapie zasadniczej gminy Rewal wraz z odwzorowaniem tras przejazdu,
25. ma umożliwiać Zamawiającemu dostęp do danych archiwalnych, pozwalających odtworzyć ruch i czynności każdego monitorowanego pojazdu z opcją wydruku na planie gminy Rewal oraz w formie zestawienia, przez okres 6 miesięcy,
26. tworzenia raportów dziennych/miesięcznych.
    1. Wykonawca zobowiązuje się do przeszkolenia 2 osób wybranych przez Zamawiającego w zakresie obsługi oprogramowania, o którym mowa powyżej w terminie do 30 dni roboczych od zawarcia umowy. Powyższy obowiązek nie jest wymagany w przypadku, gdy Zamawiający posiada już oprogramowanie stosowane przez Wykonawcę.
    2. Wykonawca jest zobowiązany do zapewnienia sprawnego, ciągłego działania oprogramowania.
    3. Koszty związane z korzystaniem przez Zamawiającego z oprogramowania oraz dostępu do danych z monitoringu pokryje Wykonawca.
    4. Odpowiedzialność za wybór usługodawcy GPS oraz za prawidłowe funkcjonowanie systemu GPS oraz systemu rejestracji wizualne ponosi Wykonawca. Usunięcie wszelkich nieprawidłowości leży po stronie Wykonawcy i powinno być wykonane niezwłocznie.
    5. Wykonawca zobowiązany jest do zorganizowania 1 x w roku, w terminie uzgodnionym z Zamawiającym odbioru odpadów wielkogabarytowych sprzed posesji właścicieli nieruchomości będących w gminnym systemie gospodarowania odpadami komunalnymi. Minimum trzy tygodnie przed terminem odbioru Wykonawca sporządzi harmonogram odbioru odpadów gabarytowych z podziałem na poszczególne miejscowości gminy Rewal i udostępni informację o odbiorze odpadów gabarytowych w sposób zwyczajowo przyjęty.
    6. Wykonawca zobowiązany jest do zgłaszania każdorazowego nieodebrania odpadów komunalnych związanych ze zdarzeniem losowym (złe warunki, brak dojazdu, awaria samochodu) lub celowym (nieudostępnienie pojemnika przez właściciela nieruchomości w wyznaczonym terminie) w formie uzgodnionej z zamawiającym.
    7. Wykonawca zobowiązany jest do natychmiastowej telefonicznej informacji Zamawiającego, o zdarzeniach, które mogą wpłynąć na nieprawidłową realizację zamówienia, sytuacjach konfliktowych oraz mających wpływ na wizerunek Zamawiającego.
    8. W przypadku czasowego braku możliwości bezpośredniego dojazdu do miejsca gromadzenia odpadów spowodowanego np. zastawieniem pojemników przez inne pojazdy, Wykonawca jest zobowiązany zrealizować niezwłocznie usługę po usunięciu przeszkody.
    9. W przypadku, kiedy drogi dojazdowe do posesji (wąskie, nieutwardzone itp.) uniemożliwiają dojazd dla śmieciarek i innych pojazdów, w szczególności w przypadku złych warunków atmosferycznych, remontów dróg, dojazdów, itp. Wykonawca zobowiązany jest do odbioru odpadów w najbliższym możliwym terminie i nie przysługują mu roszczenia z tytułu wzrostu kosztów realizacji przedmiotu umowy. W przypadku wystąpienia w/w sytuacji obowiązkiem Wykonawcy jest poinformowanie telefoniczne lub mailowe Zamawiającego w dniu wywozu o braku możliwości dotarcia do miejsca odbioru odpadów oraz podanie przyczyny niezrealizowania wywozu w terminie. Brak informacji od Wykonawcy o przyczynie nieodebrania odpadów jest jednoznaczny z niezrealizowaniem odbioru odpadów zgodnie z terminem wynikającym z harmonogramu.
    10. W przypadku obsługi miejsc trudnodostępnych, Wykonawca dokonuje odbioru odpadów dla nieruchomości ujętych w wykazie ze zbiorczych punktów odbioru i w terminach wskazanych przez Zamawiającego z zastrzeżeniem, że w przypadku warunków atmosferycznych umożliwiających dojazd bezpośrednio do w/w nieruchomości, Wykonawca zobowiązany jest do odbioru odpadów w najbliższym możliwym terminie i nie przysługują mu roszczenia z tytułu wzrostu kosztów realizacji przedmiotu umowy.
    11. W przypadku realizowania usługi niezgodnie z umową i/lub specyfikacją istotnych warunków zamówienia, Zamawiającemu przysługuje możliwość złożenia reklamacji. Wykonawca zobowiązany jest do zrealizowania usługi w ciągu max 2 dni roboczych (z wyjątkiem reklamacji, w przypadku których Zamawiający określił inny czas realizacji), od daty reklamacji.
    12. Informację odnośnie wykonania wszystkich określonych w umowie reklamacji należy przekazać w ciągu 5 dni roboczych po ich realizacji, drogą e-mailową Zamawiającemu (w formie z nim uzgodnionej). Zamawiający uzna reklamację za zrealizowaną jedynie po otrzymaniu dokumentacji zdjęciowej w formie elektronicznej, przedstawiającej stan przed i po wykonaniu reklamacji. Zamawiający zastrzega sobie możliwość przeprowadzenia kontroli z wykonania reklamacji. Brak realizacji reklamacji w w/w terminach, podlega karze umownej.
    13. Zamawiający nie dopuszcza możliwości odbierania odpadów komunalnych zleconych przez Zamawiającego wspólnie z odpadami z innej gminy lub innych nieruchomości, które znajdują się poza systemem gminnym.
    14. Wykonawca zobowiązany jest do przedkładania rocznego sprawozdania, o którym mowa w art. 9n ustawy o utrzymaniu czystości i porządku w gminach (tj. Dz.U. z 2020 r. poz. 1439 ze zm.). Sprawozdanie powinno być sporządzone zgodnie z obowiązującymi przepisami prawa w tym zakresie i przekazywane za pośrednictwem Bazy danych o produktach i opakowaniach oraz o gospodarce odpadami. W celu umożliwienia sporządzenia przez Zamawiającego rocznego sprawozdania z realizacji zadań z zakresu gospodarowania odpadami komunalnymi, o których mowa w art. 9q w/w ustawy, Wykonawca zobowiązany będzie przekazać Zamawiającemu niezbędne informacje umożliwiające sporządzenie sprawozdania. Wykonawca zobowiązany będzie również do przedkładania Zamawiającemu innych informacji dotyczących odbioru odpadów, jeśli w trakcie realizacji zamówienia na Zamawiającego nałożony zostanie obowiązek sporządzania innych sprawozdań z zakresu gospodarki odpadami, a wynikać one będą ze zmiany powszechnie obowiązującego w tym zakresie prawa unijnego, krajowego, miejscowego. Zamawiający poinformuje pisemnie Wykonawcę o zaistnieniu nowego obowiązku i nie będzie to przesłanka do zmiany obowiązującej strony umowy.
    15. W okresie trwania umowy Wykonawca ma obowiązek zapewnienia stałego kontaktu Zamawiającego ze swoim przedstawicielem.
    16. Najpóźniej w dniu podpisania umowy Wykonawca pisemnie poinformuje o numerze telefonu przeznaczonym do kontaktów z Zamawiającym oraz adresie e-mail, na który będzie można przesyłać korespondencję.
    17. Ustala się termin udzielania odpowiedzi na zadane przez Zamawiającego pytania lub zgłoszone wnioski dotyczące realizacji umowy - niezwłocznie nie później jednak niż do pięciu dni roboczych. W uzasadnionych przypadkach, po indywidualnym uzgodnieniu dopuszcza się wydłużenie powyższego terminu.
    18. Wykonawca ponosi pełną odpowiedzialność (cywilną i administracyjną) wobec Zamawiającego i osób trzecich za szkody na mieniu i zdrowiu, powstałe podczas i w związku z realizacją przedmiotu zamówienia.
    19. Zamawiający informuje, że wszelkie dane wskazane w ramach postępowania przetargowego są zgodne z jego najlepszą wiedzą aktualną na dzień przygotowania niniejszego Szczegółowego zakresu i opisu przedmiotu zamówienia, niemniej mają one jedynie charakter informacyjny i szacunkowy, pomocny Wykonawcy przy przygotowaniu oferty. Do obowiązków Wykonawcy należy pozyskanie wszelkich niezbędnych informacji dotyczących miejsc gromadzenia odpadów oraz specyfiki obsługiwanych nieruchomości (w tym m.in. informacji o dostępie do miejsca gromadzenia odpadów) oraz identyfikacji potencjalnych utrudnień związanych z dostępem do poszczególnych miejsc gromadzenia odpadów.
    20. Zamawiający dopuszcza tymczasowe magazynowanie odpadów (za wyjątkiem niesegregowanych (zmieszanych) odpadów na terenie bazy Wykonawcy (zgodnie z posiadanym zezwoleniem) w celu zebrania partii transportowej.
    21. Wykonawca ponosi całkowitą odpowiedzialność za prawidłową gospodarkę odpadami zgodnie z obowiązującymi przepisami. Dotyczy to między innymi przeładunku, transportu, uregulowań dotyczących bazy magazynowo-transportowej oraz wszelkich spraw formalno-prawnych związanych z odbieraniem odpadów komunalnych.
27. **Baza pojazdów**
    1. W zakresie wyposażenia umożliwiającego odbiór odpadów komunalnych oraz jego odpowiedniego stanu technicznego Wykonawca zapewni minimum pięć pojazdów specjalistycznych powyżej 3,5 tony z czego co najmniej jeden pojazd typu rotopress, spełniających wymagania techniczne określone przepisami ustawy prawo o ruchu drogowym oraz innymi przepisami szczególnymi, spełniające wymagania normy emisji spalin Euro 5 poza sezonem. W sezonie co najmniej 12 pojazdów specjalistycznych powyżej 3,5 tony spełniających wymagania techniczne określone przepisami ustawy prawo o ruchu drogowym oraz innymi przepisami szczególnymi, z których co najmniej sześć pojazdów spełniające wymagania normy emisji spalin Euro 5, z czego co najmniej trzy pojazdy typu rotopress.

3.2. Szczegółowe wymagania dla pojazdów:

1. wszystkie pojazdy wykorzystywane przez Wykonawcę do realizacji przedmiotu zamówienia winny być zarejestrowane, dopuszczone do ruchu, posiadać aktualne badania techniczne i świadectwa dopuszczenia do ruchu,
2. pojazdy muszą być zabezpieczone przed niekontrolowanym wydostawaniem się na zewnątrz odpadów podczas ich magazynowania, przeładunku, a także transportu do instalacji,
3. konstrukcja pojazdów powinna zabezpieczać przed rozwiewaniem i rozpylaniem przewożonych odpadów oraz powinna minimalizować oddziaływanie czynników atmosferycznych na odpady,
4. pojazdy powinny być wyposażone w system: monitoringu bazującego na systemie pozycjonowania satelitarnego (GPS), umożliwiającego trwałe zapisywanie, przechowywanie i odczytywanie – przez okres 6 miesięcy– danych o położeniu pojazdu i miejscach postojów oraz czujników zapisujących dane o miejscach wyładunku odpadów – umożliwiający weryfikację tych danych a także kamery rejestrujące trasęi moment odbioru odpadów,
5. pojazdy powinny być wyposażone w elektroniczne urządzenia (terminale) umożliwiające rejestrowanie danych o ilości i rodzaju zebranych odpadów z danej nieruchomości,
6. pojazdy powinny być poddawane myciu i dezynfekcji z częstotliwością gwarantującą zapewnienie im właściwego stanu sanitarnego,
7. pojazdy powinny być wyposażone w narzędzia lub urządzenia umożliwiające sprzątanie terenu po opróżnieniu pojemników,
8. na koniec każdego dnia roboczego pojazdy powinny być opróżnione z odpadów i parkowane wyłącznie na terenie bazy magazynowo – transportowej,
9. pojazdy powinny być trwale i czytelnie oznakowane w sposób umożliwiający identyfikację przedsiębiorcy (nazwa firmy, dane adresowe, numer telefonu),
10. pojazdy powinny być oznaczone tablicą, na której umieszcza się napis „ODPADY” zgodnie z rozporządzeniem Ministra Środowiska z dnia 7 października 2016 r. w sprawie szczegółowych wymagań dla transportu odpadów.
    1. W razie awarii pojazdu Wykonawca zobowiązany jest zapewnić pojazd zastępczy o nie niższych parame-

trach.

1. **Szczegółowe wymagania dla bazy magazynowo-transportowej.**
   1. Wykonawca zobowiązany jest posiadać od 01.01.2023 r. i przez cały czas trwania umowy, bazę magazynowo transportową usytuowaną:
2. w gminie Rewal lub w odległości nie większej niż 15 km od granicy gminy;
3. na terenie, do którego posiada tytuł prawny.
   1. W zakresie wyposażenia bazy magazynowo-transportowej należy zapewnić, aby:
4. teren bazy magazynowo-transportowej był zabezpieczony w sposób uniemożliwiający wstęp osobom nieupoważnionym;
5. miejsca przeznaczone do parkowania pojazdów były zabezpieczone przed emisją zanieczyszczeń do gruntu;
6. miejsca magazynowania selektywnie zebranych odpadów komunalnych były zabezpieczone przed emisją zanieczyszczeń do gruntu oraz zabezpieczone przed działaniem czynników atmosferycznych;
7. teren bazy magazynowo-transportowej był wyposażony w urządzenia lub systemy zapewniające zagospodarowanie wód opadowych i ścieków przemysłowych, pochodzących z terenu bazy zgodnie z wymaganiami określonymi przepisami ustawy z dnia 20 lipca 2017 r. – Prawo wodne (Dz. U. z 2021 r. poz. 2233 z późn. zm.);
8. baza magazynowo-transportowa była wyposażona w:

- miejsca przeznaczone do parkowania pojazdów,

- pomieszczenie socjalne dla pracowników w ilości odpowiedniej do wielkości zatrudnienia,

- miejsca do magazynowania selektywnie zebranych odpadów z grupy odpadów komunalnych przed ich transportem do miejsc przetworzenia,

- legalizowaną samochodową wagę najazdową - w przypadku, gdy na terenie bazy następuje magazynowanie odpadów,

- punkt bieżącej konserwacji i napraw pojazdów.

4.3. Część transportowa oraz część magazynowa bazy mogą znajdować się na oddzielnych terenach, przy jednoczesnym spełnieniu warunków określonych w Rozporządzeniu Ministra Środowiska z dnia 11 stycznia 2013r. w sprawie szczegółowych wymagań w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości.

1. **Warunki rozliczenia przedmiotu zamówienia.**
   1. Rozliczenie wykonanej usługi będzie następować w okresach miesięcznych.
   2. **Zamawiający zapłaci Wykonawcy należne wynagrodzenie za odbiór i transport** **odpadów komunalnych wytworzonych na terenie Gminy Rewal pochodzących od właścicieli nieruchomości wskazanych w punkcie 1.1** na podstawie cen jednostkowych wskazanych przez Wykonawcę w formularzu cenowym dołączonym do oferty oraz ilości odebranych i przekazanych do zagospodarowania odpadów, w sposób zgodny z obowiązującymi przepisami prawa.
   3. Szacowana ilość odpadów przewidziana do odbioru i zagospodarowania bezpośrednio od właścicieli nieruchomości w okresie obowiązywania umowy:

|  |  |
| --- | --- |
| Rodzaj odpadu | Szacowana ilość  [Mg] |
| Niesegregowane (zmieszane) odpady komunalne | 6 700 |
| Selektywnie odebrane odpady bezpośrednio od właścicieli nieruchomości z terenu Gminy Rewal z wyłączeniem odpadów o kodzie: 20 01 99, 20 01 08, 20 02 01, 20 03 07, 20 01 36, 20 01 35\*, 20 01 23\*, 16 01 03, 20 01 08, 20 02 01, 20 03 07, 20 01 36, 20 01 35\*, 20 01 23\*, 16 01 03 | 3 300 |

Zamawiający zastrzega sobie, iż podane w tabeli ilości są szacunkowe i faktyczna ilość poszczególnych rodzajów odpadów odebranych i przekazanych do zagospodarowania może być inna. Wykonawcy nie przysługują żadne roszczenia w przypadku mniejszej niż oszacowana ilości odpadów odebranych od właścicieli nieruchomości zamieszkałych i przekazanych do zagospodarowania.

* 1. Faktura powinna zawierać ilość i rodzaj odpadu odebranego wraz z jego ceną jednostkową oraz ilość i rodzaj odpadów przekazanych do zagospodarowania wraz z jego ceną jednostkowa.
  2. Cena jednostkowa za odbiór odpadów musi uwzględniać wszystkie koszty związane z odbiorem   
     i transportem odpadów.

1. **Informacje uzupełniające:**

**Tab. Informacja o odebranych przez gminę odpadach komunalnych w 2021 r. [Mg].**

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| **Kod odpadów** | **Rodzaj odpadów** | **Masa odebranych odpadów komunalnych [Mg]** |
| 15 01 01 | Opakowania z papieru i tektury | **572,08** |
| 15 01 02 | Opakowania z tworzyw sztucznych | **622,54** |
| 15 01 07 | Opakowania za szkła | **708,56** |
| 20 02 01 | Odpady ulegające biodegradacji | **915,24** |
| 20 03 01 | Niesegregowane (zmieszane) odpady komunalne | **5785,7** |
| 20 03 07 | Odpady wielkogabarytowe | **90,09** |
| **SUMA** | | **8694,21** |

**Wyk. Łączna masa odebranych niesegregowanych (zmieszanych) odpadów komunalnych z obszaru gminy w latach 2017-2021 [Mg].**

Załącznik nr 1 do Szczegółowego zakresu i opisu przedmiotu zamówienia

1. **Obiekty użyteczności publicznej.**

* **POGORZELICA**

1. Obiekty użyteczności publicznej:
2. przystanek autobusowy ul. Wojska Polskiego/Plażowa szt. 2, działka nr. 22;
3. przystanek autobusowy ul. Słoneczna działka nr. 292;
4. przystanek kolejki wąskotorowej „Pogorzelica Sandra”.
5. Place zabaw:
6. ul. Plażowa.

* **NIECHORZE**

1. Obiekty użyteczności publicznej:
2. cmentarz;
3. przystanek kolejki wąskotorowej „Niechorze-Centrum”;
4. przystanek autobusowy ul. Kolejowa, część działki 319;
5. przystanek autobusowy ul. Bursztynowa szt. 2, działka nr. 708/12.
6. Place zabaw:
7. ul. Pocztowa;
8. skrzyżowanie ul. Środkowej i Pomorskiej;
9. ul. Szczecińska- przy hali sportowej;
10. otwarta strefa aktywności przy ul. Granicznej.

* **REWAL**

1. Obiekty użyteczności publicznej:
2. przystanek autobusowy ul. Westerplatte, część działki 60/4.
3. Place zabaw:
4. ul. Rybacka;
5. ul. Szkolna;
6. ul. Słoneczna.

* **ŚLIWIN**

1. Obiekty użyteczności publicznej:
2. przystanek autobusowy ul. Słoneczna, działka nr. 217.
3. Place zabaw:
4. plac przy boisku sportowym- teren boiska „orlik”;
5. ul. Spacerowa- siłownia zewnętrzna.

* **TRZĘSACZ**

1. Obiekty użyteczności publicznej:
2. przystanek autobusowy ul. Kamieńska szt. 2, działka nr. 50/2.
3. Place zabaw:
4. ul. Kamieńska;
5. ul. Pałacowa- teren boiska „orlik”;
6. ul. Dworcowa- siłownia zewnętrzna.

* **PUSTKOWO**

1. Obiekty użyteczności publicznej:
2. przystanek autobusowy ul. Kamieńska szt. 2, działka nr. 119;
3. Place zabaw:
4. ul. Magdaleny;
5. ul. Nadmorska.

* **POBIEROWO**

1. Obiekty użyteczności publicznej:
2. cmentarz;
3. przystanek autobusowy ul. Jana z Kolna, część działki nr. 549.
4. Place zabaw:
5. ul. Grunwaldzka przy Ośrodku Zdrowia;
6. ul. Zachodnia ogród jordanowski.
7. **Pojemniki**
8. Wykonawca zobowiązany jest wyposażyć przystanki autobusowe i przystanki kolejki wąskotorowej wskazane w punkcie I. niniejszego załącznika w pojemniki o minimalnej pojemności - 35 l w ilości minimum 25 szt. – po jednej sztuce na przystanek za wyjątkiem przystanku autobusowego w Niechorzu przy ul. Kolejowej (min. 4 szt.) oraz przystanku autobusowego w Rewalu przy ul. Westerplatte (min. 4 szt.).
9. Wykonawca zobowiązany jest wyposażyć:
10. Cmentarz w Niechorzu w:
11. 4 pojemniki o pojemności 1100 l. z przeznaczeniem na odpady zmieszane,
12. 2 pojemniki o pojemności 1100 l. z przeznaczeniem na metal, opakowania wielomateriałowe i tworzywa sztuczne,
13. 2 pojemniki o pojemności 110 l z przeznaczeniem na szkło,
14. 2 pojemniki o pojemności 110 l. z przeznaczeniem na odpady biodegradowalne.
15. Cmentarz w Pobierowie w:
16. 4 pojemniki o pojemności 1100 l. z przeznaczeniem na odpady zmieszane,
17. 2 pojemniki o pojemności 1100 l. z przeznaczeniem na metal, opakowania wielomateriałowe i tworzywa sztuczne,
18. 2 pojemniki o pojemności 110 l z przeznaczeniem na szkło,
19. 2 pojemniki o pojemności 110 l. z przeznaczeniem na odpady biodegradowalne.
20. Wykonawca zobowiązany jest wyposażyć wskazane place zabaw w pojemniki o minimalnej pojemności 120 l. w ilości 17 szt. na odpady zmieszane – po jednym pojemniku na plac zabaw.

Załącznik nr 2 do Szczegółowego zakresu i opisu przedmiotu zamówienia

|  |
| --- |
| …………………………………………. …………………………………..  (logo Gminy Rewal) (logo przedsiębiorcy)  Adres i numer telefonu Adres i numer telefonu  UWAGA !!!!!  W dniu …………………… podczas odbioru zebranych odpadów komunalnych stwierdzono niedopełnienia przez właściciela nieruchomości obowiązku selektywnego zbierania odpadów.  W przypadku niedopełnienia przez właściciela nieruchomości obowiązku selektywnego zbierania odpadów komunalnych, podmiot odbierający odpady komunalne przyjmuje je jako niesegregowane (zmieszane) odpady komunalne i powiadamia o tym wójta oraz właściciela nieruchomości.  Zasady prawidłowej segregacji znajdują się w biuletynie informacji publicznej Urzędu Gminy w Rewalu w zakładce „odpady komunalne” oraz na stronie internetowej przedsiębiorcy. |

Załącznik nr 3 do Szczegółowego zakresu i opisu przedmiotu zamówienia

|  |
| --- |
| …………………………………………. …………………………………..  (logo Gminy Rewal) (logo przedsiębiorcy)  Adres i numer telefonu Adres i numer telefonu  UWAGA !!!!!  W dniu …………………… podczas odbioru zebranych odpadów komunalnych stwierdzono niedopełnienia przez właściciela nieruchomości obowiązku selektywnego zbierania odpadów, w zakresie zmieszania odpadów komunalnych z odpadami niekomunalnymi, przemysłowymi lub produkcyjnymi. Odpady komunalne zostaną odebrane w najbliższym terminie odbioru wskazanym w harmonogramie pod warunkiem prawidłowej segregacji i wydzielenia ich ze strumienia odpadów niekomunalnych.  Zasady prawidłowej segregacji znajdują się w biuletynie informacji publicznej Urzędu Gminy w Rewalu w zakładce „odpady komunalne” oraz na stronie internetowej przedsiębiorcy. |

Załącznik nr 4 do Szczegółowego zakresu i opisu przedmiotu zamówienia

…………………………………………….. dnia …………………………..

……………………………………………..

(nazwa i adres przedsiębiorcy)

**ZAWIADOMIENIE**

(protokół z czynności służbowych)

o niedopełnieniu przez właścicieli nieruchomości obowiązku

w zakresie selektywnego zbierania odpadów komunalnych

Zawiadamiam, że w dniu odbioru odpadów komunalnych tj. ………………..……… na nieruchomości położonej w miejscowości ………………………….………………… przy ul. ……………………………….………………, stwierdzono niedopełnienie obowiązku selektywnego zbierania odpadów komunalnych.

1. W pojemniku/worku na odpady zebrane selektywnie tj. ………………………………………. (wskazać rodzaj frakcji) , stwierdzono niesegregowane (zmieszane) odpady komunalne.
2. W pojemniku na niesegregowane (zmieszane) odpady, stwierdzono inne frakcje odpadów (odpady selektywne).

Odpady te zostały przyjęte jako niesegregowane (zmieszane) odpady komunalne, o czym zawiadomiono właściciela nieruchomości poprzez nalepienie na pojemniku, worku lub innym widocznym miejscu przy posesji informacji o wystąpieniu nieprawidłowości.

Załącznikiem do niniejszego zawiadomienia jest dokumentacja fotograficzna wykonana podczas odbioru odpadów przez ……………………………………………………………..…….. Na zdjęciach utrwalono:

1. pojemnik z odpadami (widok na odpady).
2. pojemnik z widoczną informacją o niedopełnieniu obowiązku selektywnego zbierania.
3. zdjęcie pozwalające zidentyfikować nieruchomość, z której odbierane są odpady z widocznym pojemnikiem.

Zawiadomienie sporządzone przez :

…………………………………………………

(stanowisko służbowe)

…………………………………………

Podpis osoby upoważnionej

Załącznik do zawiadomienia z dnia ………………………….

1. pojemnika z odpadami …………………………….. - widok na odpady

zdjęcie wykonano w dniu ………………………………….

|  |
| --- |
| Zdjęcie w formacie .jpg |

2. pojemnik z widoczną informacją o niedopełnieniu obowiązku selektywnego zbierania

zdjęcie wykonano w dniu ………………………………….

|  |
| --- |
| Zdjęcie w formacie .jpg |

1. zdjęcie pozwalające zidentyfikować nieruchomość z której odbierane są odpady z widocznym pojemnikiem.

zdjęcie wykonano w dniu ………………………………….

|  |
| --- |
| Zdjęcie w formacie .jpg |

Załącznik nr 5 do Szczegółowego zakresu i opisu przedmiotu zamówienia

…………………………………………….. dnia …………………………..

……………………………………………..

(nazwa i adres przedsiębiorcy)

**ZAWIADOMIENIE**

(protokół z czynności służbowych)

o niedopełnieniu przez właścicieli nieruchomości obowiązku

wynikającego z zapisów „Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy Rewal”

Zawiadamiam, że w dniu odbioru odpadów komunalnych tj. ………………..……… na nieruchomości położonej w miejscowości ………………………….………………… przy ul. ……………………………….………………, stwierdzono niedopełnienie obowiązku wynikającego z zapisów „Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy Rewal” . W trakcie odbioru odpadów komunalnych stwierdzono:

1. przygotowanie odpadów do odbioru w nieodpowiednich pojemnikach lub workach,
2. gromadzenie odpadów komunalnych poza pojemnikami i workami,
3. powstawanie odpadów na nieruchomościach nie ujętych w bazie danych,
4. nie zapewnienia przez właścicieli nieruchomości łatwego dostępu do pojemników i worków Wykonawcy odbierającemu odpady komunalne,
5. powstawania na nieruchomości ponadnormatywnych ilości odpadów,
6. zmieszania przygotowanych do odbioru odpadów komunalnych z odpadami niekomunalnymi, przemysłowymi, produkcyjnymi.

Załącznikiem do niniejszego zawiadomienia jest dokumentacja fotograficzna wykonana podczas odbioru odpadów przez ……………………………………………………………..…….. Na zdjęciach utrwalono:

1. ………………………………
2. ………………………………
3. ………………………………

Zawiadomienie sporządzone przez :

…………………………………………………

(stanowisko służbowe)

…………………………………………

Podpis osoby upoważnionej

Załącznik do zawiadomienia z dnia ………………………….

1. ………………………………………………………………………….

zdjęcie wykonano w dniu ………………………………….

|  |
| --- |
| Zdjęcie w formacie .jpg |

1. ………………………………………………………………………….

zdjęcie wykonano w dniu ………………………………….

|  |
| --- |
| Zdjęcie w formacie .jpg |

1. ………………………………………………………………………….

zdjęcie wykonano w dniu ………………………………….

|  |
| --- |
| Zdjęcie w formacie .jpg |

Załącznik nr 2 do SWZ

Umowa nr ZP.271.19.2022.PB

zawarta w dniu …………….. 2022 r. w Rewalu pomiędzy:

Gminą Rewal, zwaną dalej „Zamawiającym”,

której jednostką obsługującą jest Urząd Gminy w Rewalu,

Urząd Gminy Rewal, ul. Mickiewicza 19, 72-344 Rewal

NIP: 857-18-98-978, REGON:811684410

reprezentowaną przez:

**Wójta Gminy Rewal - Konstantego Tomasza Oświęcimskiego**

**przy kontrasygnacie Skarbnika Gminy Rewal - Beaty Żoły**

zwaną dalej „Zamawiającym”

a ………………………………………..**,**

NIP ………………………, REGON ……………..………., KRS …………………….

w imieniu której działa:

**…………………………………………………………**

zwanym w dalszej części umowy „Wykonawcą”

w wyniku przeprowadzonego postępowania w trybie przetargu nieograniczonego, zgodnie z ustawą z dnia 11 września 2019 r. Prawo zamówień publicznych (Dz.U. z 2022 r., poz. 1710 ze zm.) o następującej treści:

**§1**

**Przedmiot umowy**

1. Zamawiający zleca, a Wykonawca przyjmuje do realizacji świadczenie usług pn.: „**Odbiór odpadów komunalnych ze wszystkich nieruchomości położonych w granicach administracyjnych Gminy Rewal będących w gminnym systemie gospodarki odpadami komunalnymi oraz ich transportu do Regionalnego Zakładu Gospodarowania Odpadami w Słajsinie w terminie od 01.01.2023 r. do 31.12.2024 r.”**
2. Usługa, o której mowa w ust 1, obejmuje swym zakresem:
3. Odbiór wskazanych w §1 ust. 3 odpadów komunalnych gromadzonych na:
4. nieruchomościach zamieszkałych,
5. nieruchomościach, które w części stanowią nieruchomości, na których zamieszkują mieszkańcy, a w części nieruchomości, na których nie zamieszkują mieszkańcy,
6. nieruchomościach niezamieszkałych,
7. nieruchomościach, na których świadczone są usługi hotelarskie w rozumieniu ustawy z dnia 29 sierpnia 1997 r. o usługach turystycznych,
8. nieruchomościach, na których znajdują się domki letniskowe,
9. nieruchomościach wykorzystywanych na cele rekreacyjno-wypoczynkowe,
10. obiektach użyteczności publicznej oraz placach zabaw.

położonych w granicach administracyjnych Gminy Rewal, na których powstają odpady komunalne.

1. Wyposażenie wyżej wskazanych nieruchomości w pojemniki do zbierania niesegregowanych (zmieszanych) odpadów komunalnych oraz bioodpadów stanowiących odpady komunalne, a także w pojemniki lub worki do selektywnego zbierania odpadów komunalnych.
2. Odbiór i transport odpadów wielkogabarytowych, który odbywać się będzie podczas raz w roku w ramach odbioru odpadów wielkogabarytowych sprzed posesji właścicieli nieruchomości objętych gminnym systemem gospodarowania odpadami komunalnymi.
3. Zakres przedmiotu zamówienia obejmuje w całym okresie realizacji zamówienia odbiór:
4. niesegregowanych (zmieszanych) odpadów komunalnych zgromadzonych przez właścicieli nieruchomości w odpowiednich pojemnikach lub workach,
5. selektywnie zebranych odpadów komunalnych zgromadzonych w pojemnikach lub workach, obejmujących następujące frakcje:
6. papieru i tektury w tym opakowań z papieru i tektury,
7. opakowań szklanych bezbarwnych i kolorowych,
8. tworzyw sztucznych oraz opakowań z tworzyw sztucznych,
9. opakowań wielomateriałowych,
10. bioodpadów stanowiących odpady komunalne,
11. metali i opakowań z metali.
12. Zakres i opis usług będących przedmiotem umowy zawarty jest w Szczegółowym zakresie i opisie przedmiotu zamówienia, stanowiącym załącznik nr 7 do „SIWZ”, która stanowi integralną część niniejszej umowy.
13. Odpady komunalne będą przekazywane do Regionalnego Zakładu Gospodarowania Odpadami w Słajsinie. Zmiana ww. instalacji lub podmiotu zbierającego odpady wymaga pisemnego zgłoszenia dokonanego przez Wykonawcę. Wskazana w zgłoszeniu zmiana musi spełniać wymagania zawarte w Specyfikacji Istotnych Warunków Zamówienia. Zmiana musi zostać zatwierdzona przez Zamawiającego i nie wymaga sporządzenia aneksu do umowy.

**§2**

**Termin realizacji**

Wykonawca zrealizuje usługę objętą przedmiotem zamówienia w terminie od dnia 01 stycznia 2023 r. do dnia 31 grudnia 2024 r.

**§3**

**Wynagrodzenie**

1. Strony ustalają, iż obowiązującą formą wynagrodzenia za wykonanie przedmiotu umowy jest wynagrodzenie wyliczone przy zastosowaniu cen jednostkowych, o których mowa w §3 ust. 2.
2. Ustala się wynagrodzenie Wykonawcy za wykonanie przedmiotu umowy przy zastosowaniu następujących cen jednostkowych:
3. ……….. zł netto za odbiór 1 Mg niesegregowanych (zmieszanych) odpadów komunalnych Rewal odebranych bezpośrednio od właścicieli nieruchomości z terenu Gminy (słownie: …………………………………….…./100) + podatek VAT …… %, tj. brutto ……….. zł (słownie: ……..……………………………….../100) za 1 Mg oraz
4. ………… zł netto za odbiór 1 Mg selektywnie zebranych odpadów komunalnych odebranych bezpośrednio od właścicieli nieruchomości z terenu Gminy Rewal (słownie: …………………………………….…./100) + podatek VAT ..…… %, tj. brutto ……….. zł (słownie: ……..……………………………….../100) za 1 Mg.
5. Łączna wartość wynagrodzenia za wykonanie przedmiotu zamówienia w okresie obowiązywania umowy nie może przekroczyć kwoty wynikającej z Formularza Ofertowego tj. …………………………. zł brutto (słownie ………………….…...……….……/100).
6. Ceny jednostkowe określone w § 3 ust. 2, są cenami ostatecznymi, obowiązującymi przez cały okres realizacji umowy i nie będą podlegały zmianom, z wyjątkiem wystąpienia okoliczności, o których mowa w §13 ust. 2 pkt 1.
7. W kwocie wynagrodzenia, określonego w § 3 ust. 3, uwzględnione zostały wszystkie koszty związane z realizacją przedmiotu umowy.

**§4**

**Rozliczenia, wystawienie faktury**

1. Rozliczenie wykonanej usługi będzie następować w okresach miesięcznych, za każdy miesiąc kalendarzowy „z dołu”:
2. Zamawiający zapłaci Wykonawcy należne wynagrodzenie za odbiór i transport odpadów odebranych bezpośrednio od właścicieli nieruchomości na podstawie cen jednostkowych, określonych w § 3 ust. 2 pkt 1) do 2) umowy oraz ilości odebranych  
   i przekazanych do instalacji komunalnej lub innych instalacji odzysku lub unieszkodliwiania odpadów komunalnych lub przekazanych podmiotowi zbierającemu te odpady, w sposób zgodny z obowiązującymi przepisami prawa.
3. Podstawę wystawienia faktury przez Wykonawcę, z zastrzeżeniem ust. 3, stanowić będzie raport miesięczny z wykonania usługi w okresie rozliczeniowym, sporządzony przez Wykonawcę i zawierający:
4. w zakresie odbioru i transportu odpadów komunalnych wytworzonych na terenie Gminy Rewal, pochodzących od właścicieli nieruchomości wskazanych w § 1 ust. 2:

- ilość odebranych odpadów komunalnych z podziałem na poszczególne frakcje [Mg],

- miejsce zagospodarowania w/w odpadów lub wskazanie podmiotu zbierającego odpady, któremu został przekazany odpad,

- listę nieruchomości, na których stwierdzono niezgodności wymienione w punkcie 2.13 Szczegółowego zakresu i opisu przedmiotu zamówienia stanowiącego załącznik nr 1 do „SIWZ”. W przypadku braku niezgodności, należy wpisać „0";

1. Wynagrodzenie należne Wykonawcy będzie płatne przelewem na rachunek Wykonawcy wskazany na fakturze, w terminie do 14 dni od daty jej doręczenia Zamawiającemu wraz z raportem, o którym mowa w §4 ust. 1, pkt 2).
2. Za datę uregulowania zobowiązania uważa się dzień obciążenia konta Zamawiającego.
3. Zamawiający zastrzega sobie prawo wstrzymania wypłaty wynagrodzenia lub odmowy jego wypłaty w przypadku, gdy dokumenty przedstawione przez Wykonawcę w celu potwierdzenia ilości odpadów będą budziły uzasadnione wątpliwości co do prawdziwości i rzetelności danych w tych dokumentach przedstawionych w zakresie pochodzenia odpadów, ich ilości lub prawidłowości postępowania z odpadami.

**§5**

**Obowiązki Zamawiającego**

1. Do obowiązków Zamawiającego należy w szczególności:
2. aktualizowanie nie częściej niż jeden raz w tygodniu, w całym okresie realizacji zadania, wykazu nieruchomości objętych gminnym systemem odbioru odpadów, zawierającego nadane przez Zamawiającego nr ewidencyjne nieruchomości, adresy,
3. ustanowienie upoważnionych przedstawicieli nadzorujących realizację usług,
4. sprawdzanie jakości wykonywanych usług oraz ich zgodności z umową,
5. prowadzenie bieżących kontroli wykonywanych usług,
6. terminowa zapłata wynagrodzenia za przedmiot umowy,
7. żądanie od Wykonawcy przedstawienia dokumentów lub informacji dotyczących lub związanych z wykonywaniem przedmiotu niniejszej umowy.
8. Zamawiający ma prawo:
9. wydawać Wykonawcy polecenia dotyczące w szczególności zmiany zakresu rzeczowego usług do wykonania, sposobu ich wykonania, usunięcia nieprawidłowości lub zagrożeń,
10. żądać od Wykonawcy dokonania poprawek bądź ponownego wykonania wadliwie wykonanych usług, a także ich wstrzymania w przypadku, gdyby ich kontynuacja mogła wywołać zagrożenie, bądź spowodować niedopuszczalną niezgodność z umową,
11. kontrolować stopień realizacji rzeczowej i jakościowej przedmiotu umowy pod kątem zgodności z umową oraz wytycznymi Zamawiającego, w każdym czasie bez zawiadomienia o terminie i godzinie kontroli.
12. Osobami upoważnionymi do kontaktów z Wykonawcą ze strony Zamawiającego będą:
13. Agata Smoczyk,
14. Piotr Baran,
15. Osobami upoważnionymi do kontaktów z Zamawiającym ze strony Wykonawcy będą:
16. …………………….
17. ………………….…

**§6**

**Zatrudnienie**

1. Wykonawca zobowiązany jest do zatrudnienia we własnym przedsiębiorstwie na podstawie umowy o pracę w rozumieniu przepisów ustawy z dnia 26 czerwca 1974 r. - Kodeks Pracy, osób wykonujących czynności niezbędne do realizacji przedmiotu zamówienia w zakresie wykonywania odbierania i transportu odpadów wskazanych w opisie przedmiotu zamówienia.
2. Wykonawca zobowiązany jest do przedkładania Zamawiającemu na każde żądanie w wyznaczonym w wezwaniu terminie, następujących dowodów, potwierdzających spełnienie przez Wykonawcę wymogu zatrudnienia na podstawie umowy o pracę osób wykonujących w trakcie realizacji zamówienia czynności wskazane w ust. 1:
3. oświadczenia Wykonawcy o zatrudnieniu na podstawie umowy o pracę osób wykonujących czynności, których dotyczy wezwanie zamawiającego. Oświadczenie to powinno zawierać w szczególności: dokładne określenie podmiotu składającego oświadczenie, datę złożenia oświadczenia, wskazanie, że objęte wezwaniem czynności wykonują osoby zatrudnione na podstawie umowy o pracę wraz ze wskazaniem liczby tych osób, imion i nazwisk tych osób, rodzaju umowy o pracę i wymiaru etatu oraz podpis osoby uprawnionej do składania oświadczenia w imieniu wykonawcy,
4. poświadczoną za zgodność z oryginałem odpowiednio przez wykonawcę kopię umowy/umów o pracę osób wykonujących w trakcie realizacji zamówienia czynności, których dotyczy ww. oświadczenie wykonawcy lub podwykonawcy (wraz z dokumentem regulującym zakres obowiązków, jeżeli został sporządzony). Kopia umowy/umów powinna zostać zanonimizowana w sposób zapewniający ochronę danych osobowych pracowników, zgodnie z przepisami ustawy z dnia 10 maja 2018r. o ochronie danych osobowych (tj. w szczególności bez adresów, nr PESEL pracowników). Imię i nazwisko pracownika nie podlega anonimizacji. Informacje takie jak: data zawarcia umowy, rodzaj umowy o pracę i wymiar etatu powinny być możliwe do zidentyfikowania,
5. zaświadczenia właściwego oddziału ZUS, potwierdzające opłacanie przez wykonawcę lub podwykonawcę składek na ubezpieczenie społeczne i zdrowotne z tytułu zatrudnienia na podstawie umów o pracę za ostatni okres rozliczeniowy,
6. poświadczoną za zgodność z oryginałem odpowiednio przez wykonawcę lub podwykonawcę kopię dowodu potwierdzającego zgłoszenie pracownika przez pracodawcę do ubezpieczeń, zanonimizowaną w sposób zapewniający ochronę danych osobowych pracowników, zgodnie z przepisami ustawy z dnia 10 maja 2018 r. o ochronie danych osobowych.
7. W przypadku niezatrudnienia przy realizacji zamówienia osób wymaganych przez Zamawiającego, na zasadach wskazanych powyżej, Wykonawca będzie zobowiązany do zapłacenia Zamawiającemu kary umownej, w wysokości określonej w § 9 ust. 1 pkt 5).
8. W przypadku uzasadnionych wątpliwości co do przestrzegania prawa pracy przez Wykonawcę, Zamawiający może zwrócić się o przeprowadzenie kontroli przez Państwową Inspekcję Pracy.

**§7**

**Odstąpienie od umowy**

1. Wykonawca ponosi pełną odpowiedzialność za jakość wykonywanych usług.
2. Poza przypadkami przewidzianymi w kodeksie cywilnym Zamawiającemu przysługuje prawo odstąpienia od umowy w trakcie jej obowiązywania, gdy:
3. zostanie złożony wniosek o ogłoszenie upadłości lub gdy zostanie ogłoszona likwidacja przedsiębiorstwa Wykonawcy,
4. zostanie wydany nakaz zajęcia majątku Wykonawcy,
5. Wykonawca nie rozpoczął wykonywania usług w pełnym zakresie objętym umową z dniem 01.01.2023 r.,
6. Wykonawca zaniechał realizacji umowy, tj. w sposób nieprzerwany nie realizuje jej przez kolejne 3 dni kalendarzowe,
7. zaistnieje istotna zmiana okoliczności powodująca, że wykonanie umowy nie leży w interesie publicznym, czego nie można było przewidzieć w chwili zawarcia umowy lub dalsze wykonywanie umowy może zagrozić istotnemu interesowi bezpieczeństwa państwa lub bezpieczeństwu publicznemu,
8. Wykonawca utraci prawo do wykonywania działalności będącej przedmiotem niniejszej umowy,
9. Wykonawca pomimo uprzednich, pisemnych, co najmniej dwukrotnych zastrzeżeń ze strony Zamawiającego, nie wykonuje usług zgodnie z postanowieniami umowy lub w istotny sposób narusza zobowiązania umowy.
10. Odstąpienie od umowy powinno nastąpić w formie pisemnej z podaniem uzasadnienia - w terminie 30 dni od dnia powzięcia wiadomości o tych okolicznościach.
11. W przypadku odstąpienia od umowy w okolicznościach, o których mowa w ust. 2 pkt 5) Wykonawca może żądać wynagrodzenia jedynie za część przedmiotu umowy wykonaną do daty odstąpienia.
12. W przypadku powtarzającej się złej jakości świadczonych usług Zamawiający zastrzega sobie prawo do odstąpienia od umowy ze skutkiem natychmiastowym.

**§8**

**Ubezpieczenia**

1. Wykonawca wykaże się posiadaniem dokumentu potwierdzającego, że jest ubezpieczony od odpowiedzialności cywilnej w zakresie prowadzonej działalności związanej z przedmiotem zamówienia na kwotę minimum 500.000 zł.
2. Przed podpisaniem niniejszej umowy Wykonawca zobowiązany jest dostarczyć Zamawiającemu polisę lub inny dokument ubezpieczenia potwierdzający, że Wykonawca posiada ubezpieczenie odpowiedzialności cywilnej wskazane w ust. 1. Niedopełnienie powyższego obowiązku będzie skutkować odstąpieniem Zamawiającego od czynności zawarcia umowy z przyczyn leżących po stronie Wykonawcy oraz zatrzymaniem wadium.
3. W trakcie realizacji niniejszej umowy Wykonawca zobowiązany jest przedłużać wskazane powyżej ubezpieczenie, tak by obejmowało cały okres realizacji umowy oraz przedkładać dokument potwierdzający ten fakt nie później niż na 3 dni przed upływem terminu ważności aktualnej polisy.

**§9**

**Kary**

1. Zamawiającemu przysługują od Wykonawcy kary umowne w następujących przypadkach i wysokościach:
2. za nieodebranie odpadów w terminie wynikającym z harmonogramu wywozu odpadów komunalnych - w wysokości 100,00 zł (sto złotych 00/100) za każdy dzień opóźnienia w przypadku każdego potwierdzonego przypadku, odrębnie dla każdej nieruchomości;
3. za każdą dobę opóźnienia w realizacji zgłoszonych reklamacji - w wysokości 250,00 zł (dwieście pięćdziesiąt złotych 00/100);
4. w przypadku odstąpienia od umowy przez Zamawiającego z przyczyn zależnych od Wykonawcy w wysokości 20 % wynagrodzenia umownego brutto określonego w § 3 ust 3;
5. w przypadku odstąpienia od umowy przez Wykonawcę z przyczyn niezależnych od Zamawiającego - w wysokości 20 % wynagrodzenia umownego brutto określonej w § 3 ust 3;
6. za niespełnienie wymogu zatrudnienia na podstawie umowy o pracę we własnym przedsiębiorstwie osób wykonujących czynności wskazane w § 6 ust. - w wysokości 3.000,00 zł (trzy tysiące złotych 00/100) za każdy stwierdzony przypadek niezatrudnienia pracownika, przy czym za niespełnienie powyższego wymogu traktowane będzie również nieprzedłożenie w wyznaczonym przez Zamawiającego terminie dowodów, o którym mowa w § 6 ust. 2);
7. w przypadku wprowadzenia Podwykonawcy bez pisemnej zgody Zamawiającego - w wysokości 20.000,00 zł (dwadzieścia tysięcy złotych 00/100) za każdy niezgłoszony podmiot trzeci;
8. za opóźnienie w sporządzaniu harmonogramów wywozu odpadów komunalnych na terenie Gminy Rewal - w wysokości 100,00 zł (sto złotych 00/100) za każdy dzień zwłoki;
9. za każde stwierdzone i udokumentowane naruszenie obowiązków Wykonawcy wynikających ze Szczegółowego zakresu i opisu przedmiotu zamówienia, stanowiącego załącznik nr 1 do „SIWZ” a niewymienionych w niniejszym paragrafie - w wysokości 500,00 zł (pięćset złotych 00/100);
10. za nieprzedłożenie kolejnej polisy ubezpieczeniowej na 3 dni przed upływem terminu ważności poprzedniej - w wysokości 0,2 % łącznego wynagrodzenia brutto, o którym mowa w § 3 ust.3, za każdy dzień opóźnienia;
11. za zanieczyszczenie lub pozostawienie nieuporządkowanego miejsca gromadzenia odpadów, jeżeli zanieczyszczenie to powstało z winy Wykonawcy oraz za powstałe z winy Wykonawcy zanieczyszczenie tras przejazdu – w wysokości 500,00 zł (pięćset złotych 00/100) za każdy stwierdzony przypadek zanieczyszczenia lub pozostawienia nieuporządkowanego miejsca gromadzenia odpadów oraz za każdy stwierdzony przypadek zanieczyszczenia trasy przejazdu.
12. O wystąpieniu okoliczności do naliczenia kar umownych przez Zamawiającego, Wykonawca zostanie zawiadomiony pisemnie.
13. Zamawiający może odliczyć kary umowne od płatności należnych Wykonawcy, a Wykonawca wyraża na to zgodę.
14. Wykonawcy występujący wspólnie ponoszą solidarną odpowiedzialność za niewykonanie lub nienależyte wykonanie zamówienia.
15. Zamawiający uprawniony jest do dochodzenia odszkodowania przekraczającego wysokość zastrzeżonych kar umownych na zasadach ogólnych.
16. Przed naliczeniem kar umownych Zamawiający wezwie na piśmie Wykonawcę do złożenia w terminie 7 dni od daty otrzymania wezwania, pisemnych wyjaśnień dotyczących zaistnienia uchybienia w wykonywaniu usług i okoliczności jego powstania. Zamawiający dokona oceny złożonych przez Wykonawcę wyjaśnień i na ich podstawie podejmie decyzję o naliczeniu kar umownych. W przypadku, gdy w ramach składanych przez Wykonawcę wyjaśnień zostanie udowodnione, że uchybienie powstało z przyczyn niezawinionych przez Wykonawcę, Zamawiający odstąpi od naliczenia kar umownych.

**§ 12**

**Klauzula waloryzacyjna**

1. Strony zobowiązują się, iż każdorazowo dokonają (w formie pisemnego aneksu) zmiany wynagrodzenia należnego Wykonawcy na mocy Umowy, w przypadku wystąpienia jednej ze zmian przepisów wskazanych w art. 142 ust. 5 ustawy z dnia 11 września 2019 r. Prawo zamówień publicznych, tj. zmiany:
2. stawki podatku od towarów i usług,
3. wysokości minimalnego wynagrodzenia za pracę albo wysokości minimalnej stawki godzinowej, ustalonych na podstawie przepisów ustawy z dnia 10 października 2002 roku o minimalnym wynagrodzeniu za pracę,
4. zasad podlegania ubezpieczeniom społecznym lub ubezpieczeniu zdrowotnemu lub wysokości stawki składki na ubezpieczenia społeczne lub zdrowotne,
5. zasad gromadzenia i wysokości wpłat do pracowniczych planów kapitałowych, o których mowa w ustawie z dnia 4 października 2018 r. o pracowniczych planach kapitałowych.
6. W wypadku zmiany, o której mowa w § 12 ust. 1 pkt 1), wartość netto wynagrodzenia Wykonawcy (tj. bez podatku od towarów i usług) nie zmieni się, a określona w aneksie wartość brutto wynagrodzenia zostanie wyliczona z uwzględnieniem stawki podatku od towarów i usług, wynikającej ze zmienionych przepisów.
7. W przypadku zmiany, o której mowa w § 12 ust 1 pkt. 2), wynagrodzenie Wykonawcy zostanie podwyższone w zakresie:
8. wartości, o jaką wzrosną całkowite koszty wykonania Umowy ponoszone przez Wykonawcę, a wynikające z podwyższenia wynagrodzeń poszczególnych pracowników biorących udział w realizacji pozostałej do wykonania, w momencie wejścia w życie zmiany, części zamówienia, do wysokości wynagrodzenia minimalnego obowiązującej po zmianie przepisów lub jej odpowiedniej części, w przypadku osób zatrudnionych w wymiarze niższym niż pełen etat,
9. dotychczasowej kwoty wynagrodzenia przysługującego odpowiednio przyjmującym zlecenie łub świadczącym usługi biorącym udział w realizacji części zamówienia pozostałej do wykonania do wysokości minimalnej stawki godzinowej;
10. dotychczasowej kwoty wynagrodzenia przysługującego pracownikom biorącym udział realizacji części zamówienia pozostałej do wykonania o wysokość dodatku do wynagrodzenia za pracę w porze nocnej.
11. W przypadku zmiany, o której mowa w § 12 ust 1 pkt. 3), wynagrodzenie Wykonawcy zostanie podwyższone o wartość, o jaką wzrosną całkowite koszty wykonania Umowy ponoszone przez Wykonawcę, wynikającą ze wzrostu kosztów wykonawcy zamówienia publicznego, w momencie wejścia w życie zmiany,
12. W przypadku zmiany, o której mowa w § 12 ust. 1 pkt. 4), wynagrodzenie wykonawcy zostanie podwyższone o wartość, o jaką wzrosną całkowite koszty wykonania Umowy ponoszone przez wykonawcę, wynikającą ze wzrostu kosztów realizacji zamówienia publicznego wynikającą z wpłat do PPK.
13. W przypadkach, o których mowa w § 12 ust. 1 pkt. 2) i 3) i 4) przed zawarciem aneksu, o którym mowa powyżej, Wykonawca winien złożyć Zamawiającemu pisemne oświadczenie o wysokości dodatkowych kosztów wynikających z wprowadzenia zmian, o których mowa w ust. 1 pkt 2), 3) i 4). Aneks, o którym mowa w § 12 ust. 1, powinien być zawarty przez Strony w terminie 30 dni od daty złożenia Zamawiającemu powyższego oświadczenia przez Wykonawcę, przed wejściem w życie zmian, o których mowa w ust 1 pkt 2), 3) i 4).

**§ 13**

**Zmiany umowy**

1. Wszelkie zmiany i uzupełnienia treści niniejszej umowy wymagają formy pisemnej pod rygorem ich nieważności.
2. Strony dopuszczają wprowadzenie do treści niniejszej umowy istotnych zmian jej postanowień w stosunku do treści oferty, na podstawie której dokonano wyboru Wykonawcy. Zmiany te mogą dotyczyć między innymi:
3. zmian, o których mowa w §12 ust. 1,
4. postanowień umowy w związku ze zmianami powszechnie obowiązujących przepisów prawa, w tym przepisów prawa miejscowego w takim zakresie, w jakim będzie to niezbędne w celu dostosowania do obowiązującego stanu prawnego,
5. zmiany sposobu świadczenia usługi w stosunku do Szczegółowego zakresu i opisu przedmiotu zamówienia, w zakresie wykonania prac nie wykraczających poza zakres przedmiotu zamówienia, w sytuacji możliwości usprawnienia realizacji przedmiotu umowy – bez zmiany wynagrodzenia,
6. zmiany terminu realizacji lub zmiany zakresu świadczenia umowy w przypadku wystąpienia „siły wyższej” oznaczającej wydarzenie nieprzewidywalne i poza kontrolą stron niniejszej umowy, a powodujące niemożliwość wywiązania się z umowy w jej obecnym brzmieniu – z możliwością zmiany wynagrodzenia w zależności od zaistniałej zmiany.

**§ 14**

**Przepisy końcowe**

W sprawach nie uregulowanych w umowie mają zastosowanie przepisy ustawy z dnia 11 września 2019 roku Prawo zamówień publicznych, Kodeksu Cywilnego oraz inne obowiązujące przepisy prawa dotyczące przedmiotu umowy.

**§ 15**

Ewentualne spory powstałe na tle niniejszej umowy rozstrzygać będzie Sąd właściwy dla siedziby

Zamawiającego.

**§ 16**

Umowa została sporządzona w dwóch jednobrzmiących egzemplarzach, po jednej dla każdej ze Stron.

**Integralną częścią niniejszej umowy są:**

– Załącznik nr 1 – Oferta Wykonawcy wraz z załącznikami

– Załącznik nr 2 – SIWZ wraz z Szczegółowym zakresem i opisem przedmiotu zamówienia

WYKONAWCA ZAMAWIAJĄCY

Załącznik nr 3 do SWZ

Oznaczenie postępowania: ZP**.271.19.2022.TB**

\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

(nazwa i adres Wykonawcy)

WYKAZ NARZĘDZI

Składając ofertę w postępowaniu o udzielenie zamówienia publicznego pn. **„**Odbiór odpadów komunalnych ze wszystkich nieruchomości położonych w granicach administracyjnych Gminy Rewal, będących w gminnym systemie gospodarki odpadami komunalnymi oraz ich transportu do Regionalnego Zakładu Gospodarowania Odpadami w Słajsinie w terminie o d 01.01.2023 r. do 31.12.2024 r. oświadczam, że reprezentowana przeze mnie firma posiada\* lub będzie posiadać\* następujący w pełni sprawny sprzęt:

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Rodzaj potencjału technicznego** | **Liczba [szt.]** | **Wykonawca polega na zasobach innego podmiotu – należy wpisać TAK lub NIE** | **Forma władania** |
| **Pojazdy** | | | |
| Pięć pojazdów specjalistycznych powyżej 3,5 tony, spełniający normę EURO 5 (każdy) w tym:  dwa pojazdy przystosowane do odbierania zmieszanych odpadów komunalnych:  nr rej …………………..  nr rej …………………..  dwa pojazdy przystosowane do odbierania selektywnie zbieranych odpadów komunalnych:  nr rej …………………..  nr rej …………………..  jeden pojazd do odbierania odpadów typu rotopress:  nr rej ………………….. | **5**  **2**  **2**  **1** |  |  |
| **Baza magazynowo – transportowa**  **Adres bazy** | | | |
|  | **1** |  |  |
|  |  |  |  |

\* niepotrzebne skreślić

Załącznik nr 4 do SWZ

FORMULARZ OFERTY

Dnia \_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_ r.

Oznaczenie postępowania: ZP.271.19.2022.TB

Zamawiający:

**Gmina Rewal**

**FORMULARZ OFERTOWY**

Przedmiot zamówienia:

**„Odbiór odpadów komunalnych ze wszystkich nieruchomości położonych w granicach administracyjnych Gminy Rewal będących w gminnym systemie gospodarki odpadami oraz ich transport do Regionalnego Zakładu Gospodarowania Odpadami Komunalnymi w Słajsinie w terminie od 01.01.2023 r. do 31.12.2024 r.".**

**DANE WYKONAWCY:**

Pełna zarejestrowana nazwa: ……………………………………………………..………….…...……

Adres : ........................................................................................................................................................

NIP………………………………….…….. REGON……………….………..………..…………

adres poczty elektronicznej e-mail:……………………………………………..……….…….…………

numer telefonu: ……………………………………………………………….…………………………

* 1. **Oferujemy wykonanie** zgodnie ze wszystkimi warunkami zawartymi w SIWZ, za wynagrodzenie, wynikające z poniższej kalkulacji:

| 1. **L.p.** | **Rodzaj odpadów** | **Szacunkowa masa odpadów objętych zamówieniem**  **(w Mg)** | **Cena za odbiór 1 Mg odpadów (w złotych)** | | | **Cena łączna za odbiór odpadów objętych zamówieniem (w złotych)** | | |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| **netto** | **VAT** | **brutto** | **netto**  **(kol. 3 \* kol. 4)** | **VAT**  **(kol. 3 \* kol. 5)** | **brutto (kol. 3 \* kol. 6)** |
| **1** | **2** | **3** | **4** | **5** | **6** | **7** | **8** | **9** |
| 1 | Niesegregowane (zmieszane) odpady komunalne odbierane bezpośrednio od właścicieli nieruchomości z terenu Gminy Rewal | 6700 |  |  |  |  |  |  |
| 2 | Selektywnie zebrane odpady komunalne odbierane bezpośrednio od właścicieli nieruchomości z terenu Gminy Rewal zgodnie z Uchwałą Rady Gminy Rewal Nr XXXV/218/21 z dnia 25 lutego 2021 r. w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi, w szczególności częstotliwość odbierania odpadów komunalnych od właściciela nieruchomości i sposób świadczenia usług przez punkty selektywnego zbierania odpadów komunalnych. | 3300 |  |  |  |  |  |  |
| **RAZEM** | | | | | |  |  |  |

**Cena całkowita brutto** /wynikająca z powyższej kalkulacji – **KOLUMNA 9 powyższej tabeli/**

................................................................. **zł**

**w tym stawka podatku VAT: ….……...%**

2. Termin wykonania zamówienia: od dnia 1 stycznia 2023 r. do dnia 31 grudnia 2024 r.

1. Oświadczenia Wykonawcy:

* Oświadczam, że zapoznałem się ze Specyfikacją Warunków Zamówienia i nie wnoszę do niej zastrzeżeń.
* Oświadczam, że zdobyłem konieczne informacje dotyczące realizacji zamówienia oraz przygotowania i złożenia oferty.
* Oświadczamy, że będziemy dysponować zasobem techniczno-osobowym wymaganym do należytego wykonania umowy.
* Termin związania ofertą wynosi 90 dni od dnia upływu składania ofert.
* Oświadczam, że zawarty w SWZ projekt umowy został przeze mnie zaakceptowany i zobowiązuję się, w przypadku wyboru mojej oferty do zawarcia umowy na warunkach zawartych we wzorze umowy, zgodnie z zobowiązaniem zawartym w ofercie, w miejscu i terminie wskazanym przez Zamawiającego.
* Oświadczam, że występuję w niniejszym postępowaniu jako: \_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_.

(osoba fizyczna / osoba prawna / jednostka organizacyjna nie posiadająca osobowości prawnej / konsorcjum).

* Oświadczam, iż jestem: \_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

(Mikroprzedsiębiorstwem / Małym przedsiębiorstwem / Średnim przedsiębiorstwem / Dużym przedsiębiorstwem).

1. Wadium w kwocie: 20 000,00 zł (słownie: dwadzieścia tysięcy złotych 00/100) zostało uiszczone w dniu \_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_ w formie \_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_.

Wadium wpłacone w pieniądzu proszę zwrócić na rachunek bankowy: \_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_.

W przypadku odstąpienia przeze mnie od zawarcia umowy nie będę rościć pretensji do wpłaconego wadium.

1. Informuję, iż  **nie powierzę** do wykonania podwykonawcom żadnej części niniejszego zamówienia.\*

Informuję, iż następujące części niniejszego zamówienia **powierzę** do wykonania podwykonawcom.\*

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| Lp. | Części zamówienia, której wykonanie zamierzam powierzyć podwykonawcy | Nazwy (firm) podwykonawców, na których zasoby powołuję się na zasadach określonych w art. 26 ust. 2b |
|  |  |  |

\* niepotrzebne skreślić

UWAGA !!!!

Wykonawcy składający ofertę wspólnie wpisują dane wszystkich Wykonawców występujących wspólnie.

**Oświadczamy, że** wypełniliśmy obowiązki informacyjne przewidziane w art. 13 lub art. 14 RODO\* wobec osób fizycznych, od których dane osobowe bezpośrednio lub pośrednio pozyskaliśmy w celu ubiegania się o udzielenie zamówienia publicznego w niniejszym postępowaniu.\*\*

*\*Rozporządzenie Parlamentu Europejskiego i Rady (UE) 2016/679 z dnia 27 kwietnia 2016 r. w sprawie ochrony osób fizycznych w związku z przetwarzaniem danych osobowych i w sprawie swobodnego przepływu takich danych oraz uchylenia dyrektywy 95/46/WE (ogólne rozporządzenie o ochronie danych) (Dz. Urz. UE L 119 z 04.05.2016, str. 1).*

*\*\*W przypadku gdy Wykonawca nie przekazuje danych osobowych innych niż bezpośrednio jego dotyczących lub zachodzi wyłączenie stosowania obowiązku informacyjnego, stosownie do art. 13 ust. 4 lub art. 14 ust. 5 RODO wykonawca nie składa treści oświadczenia (poprzez jego wykreślenie).*

Dokument należy wypełnić i podpisać kwalifikowanym podpisem elektronicznym.

Zamawiający zaleca zapisanie dokumentu w formacie PDF.

Załącznik nr 1 do oferty

Oznaczenie postępowania: **ZP.271.19.2022.TB**

\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

(nazwa i adres Wykonawcy)

OŚWIADCZENIE WYKONAWCY O PRZYNALEŻNOŚCI ALBO BRAKU PRZYNALEŻNOŚCI DO GRUPY KAPITAŁOWEJ W ZAKRESIE ART. 108 UST. 1 PKT. 5 USTAWY PZP

**Na potrzeby postępowania o udzielenie zamówienia publicznego pn.: „**

„Odbiór odpadów komunalnych ze wszystkich nieruchomości położonych w granicach administracyjnych Gminy Rewal, będących w gminnym systemie gospodarki odpadami komunalnymi oraz ich transportu do Regionalnego Zakładu Gospodarowania Odpadami w Słajsinie w terminie o d 01.01.2023 r. do 31.12.2024 r.

prowadzonego przez Gminę Rewal oświadczam, że:

□ **NIE NALEŻĘ\***  do tej samej grupy kapitałowej, co inni wykonawcy, którzy w tym postępowaniu złożyli oferty w rozumieniu ustawy z dnia 16 lutego 2007 r. o ochronie konkurencji i konsumentów (Dz. U. z 2021 r. poz. 275), w zakresie wynikającym z art. 108 ust. 1 pkt 5) ustawy Pzp,

□ **NALEŻĘ\*** do tej samej grupy kapitałowej w rozumieniu ustawy z dnia 16 lutego 2007 r.   
o ochronie konkurencji i konsumentów (Dz. U. z 2021 r. poz. 275), w zakresie wynikającym   
z art. 108 ust. 1 pkt 5) ustawy Pzp z następującymi Wykonawcami:

a. \_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

b. \_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

oraz jednocześnie oświadczam/oświadczamy, że powiązania z innym ww. wykonawcą/cami nie prowadzą do zakłócenia konkurencji w niniejszym postępowaniu o udzielenie zamówienia,

Oświadczam/oświadczamy, że wszystkie informacje podane powyżej są aktualne i zgodne   
z prawdą oraz zostały przedstawione z pełną świadomością konsekwencji wprowadzenia zamawiającego w błąd przy przedstawianiu informacji.

***\* przy właściwym postawić X***

Dokument należy wypełnić i podpisać kwalifikowanym podpisem elektronicznym.

Zamawiający zaleca zapisanie dokumentu w formacie PDF.

Załącznik nr 2 do oferty

Oznaczenie postępowania: ZP**.271.19.2022.TB**

\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

(nazwa i adres Wykonawcy)

OŚWIADCZENIE WYKONAWCY O AKTUALNOŚCI INFORMACJI ZAWARTYCH W OŚWIADCZENIU ART. 125 UST. 1

Składając ofertę w postępowaniu o udzielenie zamówienia pn. **„**„Odbiór odpadów komunalnych ze wszystkich nieruchomości położonych w granicach administracyjnych Gminy Rewal, będących w gminnym systemie gospodarki odpadami komunalnymi oraz ich transportu do Regionalnego Zakładu Gospodarowania Odpadami w Słajsinie w terminie o d 01.01.2023 r. do 31.12.2024 r**”,** prowadzonego w trybie przetargu nieograniczonego na podstawie ustawy z dnia 11 września 2019 r. Prawo zamówień Publicznych (Dz. U. z 2022 r. poz. 1710 ze zm.) oświadczam, że informacje zawarte w oświadczeniu, o którym mowa w art. 125 ust. 1 Pzp w zakresie odnoszącym się do podstaw wykluczenia, wskazanych w art. 108 ust. 1 pkt 3) – 6) ustawy Pzp,

**są aktualne / nieaktualne\***

**\* niepotrzebne skreślić**

Dokument należy wypełnić i podpisać kwalifikowanym podpisem elektronicznym.

Zamawiający zaleca zapisanie dokumentu w formacie PDF.

Załącznik nr 3 do oferty

Oznaczenie postępowania: ZP**.271.19.2022.TB**

\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

(nazwa i adres Wykonawcy)

OŚWIADCZENIE O ZATRUDNIENIU NA PODSTAWIE UMOWY O PRACĘ OSÓB WYZNACZONYCH DO REALIZACJI ZAMÓWIENIA W ROZUMIENIU ART. 22 § 1 USTAWY Z DNIA 26 CZERWCA 1974R. KODEKS PRACY

Ja niżej podpisany, uprawniony do reprezentowania wykonawcy/podwykonawcy\*

\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

niniejszym przystępując do postępowania o udzielenie zamówienia publicznego na:

„Odbiór odpadów komunalnych ze wszystkich nieruchomości położonych w granicach administracyjnych Gminy Rewal, będących w gminnym systemie gospodarki odpadami komunalnymi oraz ich transportu do Regionalnego Zakładu Gospodarowania Odpadami w Słajsinie w terminie o d 01.01.2023 r. do 31.12.2024 r.”

oświadczam, że wykonawca/podwykonawca\* zatrudnia na podstawie umowy o pracę w sposób określony w art. 22 § 1 ustawy z dnia 26 czerwca 1974 r. Kodeks pracy (Dz. U. z 2022 r., poz. 1510 ze zm.), następujące osoby wyznaczone do realizacji zamówienia:

* osoby, które w zakresie realizacji niniejszego zamówienia będą wykonywać czynności polegające na obsłudze każdego z pojazdów przeznaczonych do realizacji zamówienia ( tj. operatorzy sprzętu, kierowcy, ładowacze)
* min. 1 osobą do obsługi skarg, wniosków i realizacji sprawozdań.

Wykaz pracowników wykonujących czynności w trakcie realizacji przedmiotu umowy zobowiązuje się dostarczyć na każde wezwanie Zamawiającego w wyznaczonym w tym wezwaniu terminie.

\* niepotrzebne skreślić

Dokument należy wypełnić i podpisać kwalifikowanym podpisem elektronicznym.

Zamawiający zaleca zapisanie dokumentu w formacie PDF.

Załącznik nr 4 do oferty

Oznaczenie postępowania: ZP**.271.19.2022.TB**

\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

(nazwa i adres Wykonawcy)

OŚWIADCZENIE WYKONAWCY/WYKONAWCY WSPÓLNIE UBIEGAJĄCEGO SIĘ O UDZIELENIE ZAMÓWIENIA

**DOTYCZĄCE PRZESŁANEK WYKLUCZENIA Z ART. 5K ROZPORZĄDZENIA 833/2014 ORAZ ART. 7 UST. 1 USTAWY o szczególnych rozwiązaniach w zakresie przeciwdziałania wspieraniu agresji na Ukrainę oraz służących ochronie bezpieczeństwa narodowego**

**składane na podstawie art. 125 ust. 1 ustawy Pzp**

Na potrzeby postępowania o udzielenie zamówienia publicznego pn. **„**Odbiór odpadów komunalnych ze wszystkich nieruchomości położonych w granicach administracyjnych Gminy Rewal, będących w gminnym systemie gospodarki odpadami komunalnymi oraz ich transportu do Regionalnego Zakładu Gospodarowania Odpadami w Słajsinie w terminie o d 01.01.2023 r. do 31.12.2024 r**.”**, prowadzonego w trybie przetargu nieograniczonego na podstawie ustawy z dnia 11 września 2019 r. Prawo zamówień Publicznych (Dz. U. z 2022 r. poz. 1710 ze zm.), oświadczam, co następuje:

**OŚWIADCZENIA DOTYCZĄCE WYKONAWCY:**

1. Oświadczam, że nie podlegam wykluczeniu z postępowania na podstawie art. 5k rozporządzenia Rady (UE) nr 833/2014 z dnia 31 lipca 2014 r. dotyczącego środków ograniczających w związku z działaniami Rosji destabilizującymi sytuację na Ukrainie (Dz. Urz. UE nr L 229 z 31.7.2014, str. 1), dalej: rozporządzenie 833/2014, w brzmieniu nadanym rozporządzeniem Rady (UE) 2022/576 w sprawie zmiany rozporządzenia (UE) nr 833/2014 dotyczącego środków ograniczających w związku z działaniami Rosji destabilizującymi sytuację na Ukrainie (Dz. Urz. UE nr L 111 z 8.4.2022, str. 1), dalej: rozporządzenie 2022/576.[[1]](#footnote-1)
2. Oświadczam, że nie zachodzą w stosunku do mnie przesłanki wykluczenia z postępowania na podstawie art. 7 ust. 1 ustawy z dnia 13 kwietnia 2022 r. *o szczególnych rozwiązaniach w zakresie przeciwdziałania wspieraniu agresji na Ukrainę oraz służących ochronie bezpieczeństwa narodowego* (Dz. U. poz. 835)*.*[[2]](#footnote-2)

**INFORMACJA DOTYCZĄCA POLEGANIA NA ZDOLNOŚCIACH LUB SYTUACJI PODMIOTU UDOSTĘPNIAJĄCEGO ZASOBY W ZAKRESIE ODPOWIADAJĄCYM PONAD 10% WARTOŚCI ZAMÓWIENIA:**

[UWAGA*: wypełnić tylko w przypadku podmiotu udostępniającego zasoby, na którego zdolnościach lub sytuacji wykonawca polega w zakresie odpowiadającym ponad 10% wartości zamówienia. W przypadku więcej niż jednego podmiotu udostępniającego zasoby, na którego zdolnościach lub sytuacji wykonawca polega w zakresie odpowiadającym ponad 10% wartości zamówienia, należy zastosować tyle razy, ile jest to konieczne.*]

Oświadczam, że w celu wykazania spełniania warunków udziału w postępowaniu, określonych przez zamawiającego w

…………………………………………………………………………………………………………………

*(wskazać dokument i właściwą jednostkę redakcyjną dokumentu, w której określono warunki udziału w postępowaniu)*

polegam na zdolnościach lub sytuacji następującego podmiotu udostępniającego zasoby:

…………………………………………………………………………………………………………………

*(podać pełną nazwę/firmę, adres, a także w zależności od podmiotu: NIP/PESEL, KRS/CEiDG)*

w następującym zakresie:

…………………………………………………………………………………………………………………

*(określić odpowiedni zakres udostępnianych zasobów dla wskazanego podmiotu)*

co odpowiada ponad 10% wartości przedmiotowego zamówienia.

**OŚWIADCZENIE DOTYCZĄCE PODWYKONAWCY, NA KTÓREGO PRZYPADA PONAD 10% WARTOŚCI ZAMÓWIENIA:**

[UWAGA*: wypełnić tylko w przypadku podwykonawcy (niebędącego podmiotem udostępniającym zasoby), na którego przypada ponad 10% wartości zamówienia. W przypadku więcej niż jednego podwykonawcy, na którego zdolnościach lub sytuacji wykonawca nie polega, a na którego przypada ponad 10% wartości zamówienia, należy zastosować tyle razy, ile jest to konieczne.*]

Oświadczam, że w stosunku do następującego podmiotu, będącego podwykonawcą, na którego przypada ponad 10% wartości zamówienia:

*…………………………………………………………………………………………………………………*

*(podać pełną nazwę/firmę, adres, a także w zależności od podmiotu: NIP/PESEL, KRS/CEiDG)*

nie zachodzą podstawy wykluczenia z postępowania o udzielenie zamówienia przewidziane w  art.  5k rozporządzenia 833/2014 w brzmieniu nadanym rozporządzeniem 2022/576.

**OŚWIADCZENIE DOTYCZĄCE DOSTAWCY, NA KTÓREGO PRZYPADA PONAD 10% WARTOŚCI ZAMÓWIENIA:**

[UWAGA*: wypełnić tylko w przypadku dostawcy, na którego przypada ponad 10% wartości zamówienia. W przypadku więcej niż jednego dostawcy, na którego przypada ponad 10% wartości zamówienia, należy zastosować tyle razy, ile jest to konieczne.*]

Oświadczam, że w stosunku do następującego podmiotu, będącego dostawcą, na którego przypada ponad 10% wartości zamówienia:

*…………………………………………………………………………………………………………………*

*(podać pełną nazwę/firmę, adres, a także w zależności od podmiotu: NIP/PESEL, KRS/CEiDG)*

nie zachodzą podstawy wykluczenia z postępowania o udzielenie zamówienia przewidziane w  art.  5k rozporządzenia 833/2014 w brzmieniu nadanym rozporządzeniem 2022/576.

**OŚWIADCZENIE DOTYCZĄCE PODANYCH INFORMACJI:**

Oświadczam, że wszystkie informacje podane w powyższych oświadczeniach są aktualne   
i zgodne z prawdą oraz zostały przedstawione z pełną świadomością konsekwencji wprowadzenia zamawiającego w błąd przy przedstawianiu informacji.

**INFORMACJA DOTYCZĄCA DOSTĘPU DO PODMIOTOWYCH ŚRODKÓW DOWODOWYCH:**

Wskazuję następujące podmiotowe środki dowodowe, które można uzyskać za pomocą bezpłatnych i ogólnodostępnych baz danych, oraz dane umożliwiające dostęp do tych środków:

1) ...................................................................................................................................................................

*(wskazać podmiotowy środek dowodowy, adres internetowy, wydający urząd lub organ, dokładne dane referencyjne dokumentacji)*

2) ...................................................................................................................................................................

*(wskazać podmiotowy środek dowodowy, adres internetowy, wydający urząd lub organ, dokładne dane referencyjne dokumentacji)*

Dokument należy wypełnić i podpisać kwalifikowanym podpisem elektronicznym.

Zamawiający zaleca zapisanie dokumentu w formacie PDF.

Załącznik nr 9 do oferty

Oznaczenie postępowania: **ZP.271.19.2022.TB**

\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_\_

(nazwa i adres Wykonawcy)

OŚWIADCZENIA PODMIOTU UDOSTĘPNIAJĄCEGO ZASOBY

**DOTYCZĄCE PRZESŁANEK WYKLUCZENIA Z ART. 5K ROZPORZĄDZENIA 833/2014 ORAZ ART. 7 UST. 1 USTAWY o szczególnych rozwiązaniach w zakresie przeciwdziałania wspieraniu agresji na Ukrainę oraz służących ochronie bezpieczeństwa narodowego**

**składane na podstawie art. 125 ust. 5 ustawy Pzp**

Na potrzeby postępowania o udzielenie zamówienia publicznego pn. **„**„Odbiór odpadów komunalnych ze wszystkich nieruchomości położonych w granicach administracyjnych Gminy Rewal, będących w gminnym systemie gospodarki odpadami komunalnymi oraz ich transportu do Regionalnego Zakładu Gospodarowania Odpadami w Słajsinie w terminie o d 01.01.2023 r. do 31.12.2024 r**.”**, prowadzonego w trybie przetargu nieograniczonego na podstawie ustawy z dnia 11 września 2019 r. Prawo zamówień Publicznych (Dz. U. z 2022 r. poz. 1710 ze zm.)*,* oświadczam, co następuje:

**OŚWIADCZENIA DOTYCZĄCE PODMIOTU UDOSTEPNIAJĄCEGO ZASOBY:**

1. Oświadczam, że nie zachodzą w stosunku do mnie przesłanki wykluczenia z postępowania na podstawie art. 5k rozporządzenia Rady (UE) nr 833/2014 z dnia 31 lipca 2014 r. dotyczącego środków ograniczających w związku z działaniami Rosji destabilizującymi sytuację na Ukrainie (Dz. Urz. UE nr L 229 z 31.7.2014, str. 1), dalej: rozporządzenie 833/2014, w brzmieniu nadanym rozporządzeniem Rady (UE) 2022/576 w sprawie zmiany rozporządzenia (UE) nr 833/2014 dotyczącego środków ograniczających w związku z działaniami Rosji destabilizującymi sytuację na Ukrainie (Dz. Urz. UE nr L 111 z 8.4.2022, str. 1), dalej: rozporządzenie 2022/576.[[3]](#footnote-3)
2. Oświadczam, że nie zachodzą w stosunku do mnie przesłanki wykluczenia z postępowania na podstawie art. 7 ust. 1 ustawy z dnia 13 kwietnia 2022 r. *o szczególnych rozwiązaniach w zakresie przeciwdziałania wspieraniu agresji na Ukrainę oraz służących ochronie bezpieczeństwa narodowego* (Dz. U. poz. 835)*.*[[4]](#footnote-4)

**OŚWIADCZENIE DOTYCZĄCE PODANYCH INFORMACJI:**

Oświadczam, że wszystkie informacje podane w powyższych oświadczeniach są aktualne i zgodne z prawdą oraz zostały przedstawione z pełną świadomością konsekwencji wprowadzenia zamawiającego w błąd przy przedstawianiu informacji.

**INFORMACJA DOTYCZĄCA DOSTĘPU DO PODMIOTOWYCH ŚRODKÓW DOWODOWYCH:**

Wskazuję następujące podmiotowe środki dowodowe, które można uzyskać za pomocą bezpłatnych i ogólnodostępnych baz danych, oraz dane umożliwiające dostęp do tych środków:

1) ...................................................................................................................................................................

*(wskazać podmiotowy środek dowodowy, adres internetowy, wydający urząd lub organ, dokładne dane referencyjne dokumentacji)*

2) ...................................................................................................................................................................

*(wskazać podmiotowy środek dowodowy, adres internetowy, wydający urząd lub organ, dokładne dane referencyjne dokumentacji)*

Dokument należy wypełnić i podpisać kwalifikowanym podpisem elektronicznym.

Zamawiający zaleca zapisanie dokumentu w formacie PDF.

1. Zgodnie z treścią art. 5k ust. 1 rozporządzenia 833/2014 w brzmieniu nadanym rozporządzeniem 2022/576 zakazuje się udzielania lub dalszego wykonywania wszelkich zamówień publicznych lub koncesji objętych zakresem dyrektyw w sprawie zamówień publicznych, a także zakresem art. 10 ust. 1, 3, ust. 6 lit. a)–e), ust. 8, 9 i 10, art. 11, 12, 13 i 14 dyrektywy 2014/23/UE, art. 7 i 8, art. 10 lit. b)–f) i lit. h)–j) dyrektywy 2014/24/UE, art. 18, art. 21 lit. b)–e) i lit. g)–i), art. 29 i 30 dyrektywy 2014/25/UE oraz art. 13 lit. a)–d), lit. f)–h) i lit. j) dyrektywy 2009/81/WE na rzecz lub z udziałem:

   obywateli rosyjskich lub osób fizycznych lub prawnych, podmiotów lub organów z siedzibą w Rosji;

   osób prawnych, podmiotów lub organów, do których prawa własności bezpośrednio lub pośrednio w ponad 50 % należą do podmiotu, o którym mowa w lit. a) niniejszego ustępu; lub

   osób fizycznych lub prawnych, podmiotów lub organów działających w imieniu lub pod kierunkiem podmiotu, o którym mowa w lit. a) lub b) niniejszego ustępu,

   w tym podwykonawców, dostawców lub podmiotów, na których zdolności polega się w rozumieniu dyrektyw w sprawie zamówień publicznych, w przypadku gdy przypada na nich ponad 10 % wartości zamówienia. [↑](#footnote-ref-1)
2. Zgodnie z treścią art. 7 ust. 1 ustawy z dnia 13 kwietnia 2022 r. *o szczególnych rozwiązaniach w zakresie przeciwdziałania wspieraniu agresji na Ukrainę oraz służących ochronie bezpieczeństwa narodowego,* z postępowania o udzielenie zamówienia publicznego lub konkursu prowadzonego na podstawie ustawy Pzp wyklucza się:

   1) wykonawcę oraz uczestnika konkursu wymienionego w wykazach określonych w rozporządzeniu 765/2006 i rozporządzeniu 269/2014 albo wpisanego na listę na podstawie decyzji w sprawie wpisu na listę rozstrzygającej o zastosowaniu środka, o którym mowa w art. 1 pkt 3 ustawy;

   2) wykonawcę oraz uczestnika konkursu, którego beneficjentem rzeczywistym w rozumieniu ustawy z dnia 1 marca 2018 r. o przeciwdziałaniu praniu pieniędzy oraz finansowaniu terroryzmu (Dz. U. z 2022 r. poz. 593 i 655) jest osoba wymieniona w wykazach określonych w rozporządzeniu 765/2006 i rozporządzeniu 269/2014 albo wpisana na listę lub będąca takim beneficjentem rzeczywistym od dnia 24 lutego 2022 r., o ile została wpisana na listę na podstawie decyzji w sprawie wpisu na listę rozstrzygającej o zastosowaniu środka, o którym mowa w art. 1 pkt 3 ustawy;

   3) wykonawcę oraz uczestnika konkursu, którego jednostką dominującą w rozumieniu art. 3 ust. 1 pkt 37 ustawy z dnia 29 września 1994 r. o rachunkowości (Dz. U. z 2021 r. poz. 217, 2105 i 2106), jest podmiot wymieniony w wykazach określonych w rozporządzeniu 765/2006 i rozporządzeniu 269/2014 albo wpisany na listę lub będący taką jednostką dominującą od dnia 24 lutego 2022 r., o ile został wpisany na listę na podstawie decyzji w sprawie wpisu na listę rozstrzygającej o zastosowaniu środka, o którym mowa w art. 1 pkt 3 ustawy. [↑](#footnote-ref-2)
3. Zgodnie z treścią art. 5k ust. 1 rozporządzenia 833/2014 w brzmieniu nadanym rozporządzeniem 2022/576 zakazuje się udzielania lub dalszego wykonywania wszelkich zamówień publicznych lub koncesji objętych zakresem dyrektyw w sprawie zamówień publicznych, a także zakresem art. 10 ust. 1, 3, ust. 6 lit. a)–e), ust. 8, 9 i 10, art. 11, 12, 13 i 14 dyrektywy 2014/23/UE, art. 7 i 8, art. 10 lit. b)–f) i lit. h)–j) dyrektywy 2014/24/UE, art. 18, art. 21 lit. b)–e) i lit. g)–i), art. 29 i 30 dyrektywy 2014/25/UE oraz art. 13 lit. a)–d), lit. f)–h) i lit. j) dyrektywy 2009/81/WE na rzecz lub z udziałem:

   obywateli rosyjskich lub osób fizycznych lub prawnych, podmiotów lub organów z siedzibą w Rosji;

   osób prawnych, podmiotów lub organów, do których prawa własności bezpośrednio lub pośrednio w ponad 50 % należą do podmiotu, o którym mowa w lit. a) niniejszego ustępu; lub

   osób fizycznych lub prawnych, podmiotów lub organów działających w imieniu lub pod kierunkiem podmiotu, o którym mowa w lit. a) lub b) niniejszego ustępu, w tym podwykonawców, dostawców lub podmiotów, na których zdolności polega się w rozumieniu dyrektyw w sprawie zamówień publicznych, w przypadku gdy przypada na nich ponad 10 % wartości zamówienia. [↑](#footnote-ref-3)
4. Zgodnie z treścią art. 7 ust. 1 ustawy z dnia 13 kwietnia 2022 r. o szczególnych rozwiązaniach w zakresie przeciwdziałania wspieraniu agresji na Ukrainę oraz służących ochronie bezpieczeństwa narodowego, z postępowania o udzielenie zamówienia publicznego lub konkursu prowadzonego na podstawie ustawy Pzp wyklucza się:

   1) wykonawcę oraz uczestnika konkursu wymienionego w wykazach określonych w rozporządzeniu 765/2006 i rozporządzeniu 269/2014 albo wpisanego na listę na podstawie decyzji w sprawie wpisu na listę rozstrzygającej o zastosowaniu środka, o którym mowa w art. 1 pkt 3 ustawy;

   2) wykonawcę oraz uczestnika konkursu, którego beneficjentem rzeczywistym w rozumieniu ustawy z dnia 1 marca 2018 r. o przeciwdziałaniu praniu pieniędzy oraz finansowaniu terroryzmu (Dz. U. z 2022 r. poz. 593 i 655) jest osoba wymieniona w wykazach określonych w rozporządzeniu 765/2006 i rozporządzeniu 269/2014 albo wpisana na listę lub będąca takim beneficjentem rzeczywistym od dnia 24 lutego 2022 r., o ile została wpisana na listę na podstawie decyzji w sprawie wpisu na listę rozstrzygającej o zastosowaniu środka, o którym mowa w art. 1 pkt 3 ustawy;

   3) wykonawcę oraz uczestnika konkursu, którego jednostką dominującą w rozumieniu art. 3 ust. 1 pkt 37 ustawy z dnia 29 września 1994 r. o rachunkowości (Dz. U. z 2021 r. poz. 217, 2105 i 2106), jest podmiot wymieniony w wykazach określonych w rozporządzeniu 765/2006 i rozporządzeniu 269/2014 albo wpisany na listę lub będący taką jednostką dominującą od dnia 24 lutego 2022 r., o ile został wpisany na listę na podstawie decyzji w sprawie wpisu na listę rozstrzygającej o zastosowaniu środka, o którym mowa w art. 1 pkt 3 ustawy. [↑](#footnote-ref-4)